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ŽUPANOV KOTIČEK

Zavzemanje za razvoj 
ali politikanstvo?

V zadnjem času je na sejah mestnega sveta občutiti določena nasprotovanja do predlogov župana in mestne uprave predvsem 
v zvezi z novimi prostorskimi ureditvami, ki so predpogoj, da na ta območja pridejo novi investitorji in nova delovna mesta. 
Čudno je, da nasprotovanja prihajajo predvsem iz ust bivšega župana, ki se je pred leti županovanja naveličal, danes pa svojemu 
nasledniku nagaja, kjer je to le mogoče.
Zato sem se odločil, da vas, spoštovane občanke in cenjeni občani, seznanim vsaj z nekaterimi pogledi na ta nasprotovanja, ki 
pomoje nimajo trdne podlage. O čem govorim? Osredotočil se bom na sprejemanje lokacijskega načrta za poslovno-trgovsko cono 
ob Noršinski cesti, ki ga sprejemamo že več kot šest mesecev, a ga bomo na novembrski seji mestnega sveta, že tretjič, obravnavali 
šele v prvi obravnavi. Pred obravnavo na mestnem svetu smo opravili dve 30-dnevni javni razgrnitvi (po normalni proceduri je 
predvidena le ena) in dve javni razpravi. Imeli smo dodaten zbor občanov Mestne četrti Ledava, za predvidene ureditve je bila 
dvakrat izdelana presoja vplivov za okolje, opravljeni sta bili dve reviziji le-te. Nato pa je na seji, ko ta prostorski akt že drugič 
obravnavamo, slišati izjave: »Bilo bi dobro, da bolj vključimo Mestno četrt Ledava in Krajevno skupnost Rakičan.« Naj omenim, 
da iz te mestne četrti v času druge tridesetdnevne javne razgrnitve sploh ni bilo pripomb, do katerih bi potem mestni svet lahko 
zavzel stališče. Po tolikih možnostih za podajo pripomb in predlogov pride izjava, da bi bilo dobro nekaj in nekoga bolj vključiti 
... Povsem upravičeno se sprašujem, kaj nekoga vodi, da ovira po našem mnenju dobre predloge za nove ureditve in s tem razvoj. 
Skrivanje za argumentom neurejenih prometnih povezav do Noršinske ceste ne vzdrži strokovne presoje, že če se razmišlja in 
gleda nekoliko naprej. Danes je prometno stanje tako, predvsem na Lendavski cesti, kot smo mu priča in smo ga vsi podedovali. 
Prav zagotovo se bo to stanje izboljšalo, ko bo podvoz na Lendavski končan. Obeti so dobri, saj je v zadnjem času gradbišče vse 
živahnejše. Dobili bomo tri prečkanja čez Ledavo in dve prek železniške proge, tudi rondo na stičišču Lendavske in Industrijske 
ulice, štiripasovnico do Noršinske ceste, obnovljeno Noršinsko cesto itd. Z Ministrstvom za promet smo se že dogovorili o 
najpomembnejših projektih na območju državnih infrastrukturnih objektov v mestni občini in s prometnim ministrom mag. 
Radovanom Žerjavom bova podpisala tudi sporazum o izvedbi vzhodne in zahodne obvoznice, o vzhodnem delu južne zbirne 
ceste in podvozu na Panonski ulici. Torej, bodoče prometne ureditve zagotovo ne bodo take, kot je stanje danes, zato se tudi 
nikakor ne morem strinjati s tistimi, ki želijo, da vse nove prostorske ureditve v severovzhodnem delu mesta (ali morda tudi 
drugje), ki so predpogoj za nove investitorje in nova delovna mesta, zamrznemo za recimo leto in pol, ko bo dokončan lendavski 
podvoz z vsemi spremljajočimi ureditvami. A li pa celo za nekaj let, da izgradimo celotno vzhodno obvoznico. Sprašujem se, ali 
morda nekateri želijo investitorjem v Severni obrtno-industrijski coni, ki predvidevajo svoje investicije na približno 14 ha zemljišč, 
preprečiti izvedbo naložb? Iz razloga, ker še ni vzhodne obvoznice? Kako pa se je razmišljalo, ko so se v tej coni prodajala prva 
zemljišča (mimogrede, po smešno nizki ceni) ? Zakaj že takrat niso začeli s prostorskimi ureditvami za vzhodno obvoznico, da bi 
danes že lahko fazno gradili obvoznico. Za vse nove prometne ureditve je namreč treba sprejeti prostorsko dokumentacijo, tudi 
za območje ob Noršinski cesti, ki sem jo vzel kot primer, je treba najprej sprejeti prostorski akt.
Potrebujemo soočenje argumentov, ki so strokovni, realni in objektivni. Politikanstvo za vsako ceno nas ne vodi nikamor. Kot 
dokaz, da investitorje imamo in da novi trkajo na vrata, pa le podatek o prihodkih iz naslova komunalnega prispevka, ki ga občina 
dobi od investitorjev, ki vlagajo v naši občini. V  mandatu mojega predhodnika je bil najvišji znesek komunalnega prispevka v 
letu 2003 (nekaj nad 173.000,00 EUR), v času mojega županovanja je ta znesek v vsakem od treh let višji, kot je bil najvišji v času 
mojega predhodnika. V  letošnjem letu smo že do sedaj v proračun kot prihodek od komunalnega prispevka uspeli pridobiti čez 
520.000,00 EUR, torej trikrat več kot v najboljšem letu prejšnjega župana, kar pomeni, da je sedaj v mestni občini za toliko več 
naložb. Mogoče pa je to razlog, da nekateri zavirajo nove prostorske ureditve. Če sami nekoč več niso imeli volje, da poskrbijo 
za nadaljnji razvoj, naj vsaj ne ovirajo tistih, ki to voljo še imamo.

Anton Štihec,
župan Mestne občine Murska Sobota
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Rebalans
mestnega proračuna Brigita Bavčar

Na 9. seji mestnega sveta, ki mu 
predseduje župan Anton Štihec, je 
bilo v veliki sejni dvorani uvodoma 
prisotnih 24 mestnih svetnikov. 
Potrdili so zapisnik 8., septembrske 
seje, na oktobrskem zasedanju s 
sedemnajstimi točkami dnevnega 
reda in z odloki v ospredju pa so po 
skrajšanem postopku in daljši raz- 
pravi sprejeli rebalans proračuna za 
leto 2007.

Uvodničar je bil Slavko Domjan, v 
mestni upravi pristojen za proračun 
in finance. Z opombami nadzorne- 
ga odbora in predlogom njegovega 
predsednika Stefana Puhana ter 
razpravo predstavnikov svetniških 
skupin in posameznih mestnih sve- 
tnikov je bil rebalans za tekoče leto 
sprejet v višini 20.187.767 evrov 
prihodkov in 20.623.181 evrov 
odhodkov. Tekoči transferji posa- 
meznikom in gospodinjstvom ter 
neprofitnim organizacijam in usta- 
novam skupaj z naložbami zna- 
šajo 6.748.389 evrov, proračunski 
primanjkljaj pa 433.414 evrov. Pri 
računu finančnih terjatev in naložb 
je prejetih vračil danih posojil za 
12.101 evrov, danih posojil in po- 
večanih kapitalskih deležev pa za 
171.090 evrov. Domačega zadolže- 
vanja ni, odplačilo dolga pa znaša 
168.500 evrov.
Iz zajetnega gradiva Rebalansa na- 
črta razvojnih programov za obdo- 
bje 2007-2010 je razbrati, da bodo 
za lokalno samoupravo, obrambo 
in ukrepe ob izrednih dogodkih 
(sistem za zaščito, reševanje in 
pomoč ter protipožarna varnost) 
v tekočem letu namenjena sred- 
stva; letos za opremo enot in služ- 
be Civilne zaščite 15.277 evrov, v 
naslednjih letih pa 33.383 evrov, 
gasilcem bo namenjenih 37.556 
evrov, za sofinanciranje hidravlične 
avtolestve pa 66.767 evrov. Ker je 
projekt regijskega značaja, pričaku- 
jejo sodelovanje vseh pomurskih 
občin.
Predvidena komasacija na ob- 
močju k. o. Krog in k. o. Bakovci 
znaša 1.168.419 evrov, izdelava 
dokumentacije zanjo pa je v višini 
12.519 evrov. V  rebalansu prora- 
čuna je predvideno tudi plačilo 
dokumentacije skupnega zavetišča 
za živali.
V  okviru cestnega prometa in 
infrastrukture je za izven nivojsko 
križanje železnice z Lendavsko

cesto (javna razsvetljava in vodo- 
vod) v naslednjem letu namenje- 
nih 148.139 evrov, v letu 2009 
pa za naložbo 1.393.757 evrov. 
Lokacijski načrt in projektno-teh- 
nična dokumentacija za vzhodno 
obvozno cesto mesta, ki bo po »U - 
sistem u« obvoznic nadaljevala 
klasični prečni profil do končne 
trase pri Cardi, v rekonstruiranem 
križišču, bo izdelan še letos. Za 
naslednje leto je načrtovan odkup 
zemljišč, v letu 2009 in 2010 pa bi 
naj bila izvedena cestna dela. Pri tej 
državni naložbi bo imela mestna 
občina svoj sofinancerski delež. 
Po odstranitvi ograje v privatni la- 
sti bosta končno urejena pločnik 
in kolesarska steza ob Ulici Stefana 
Kovača, v okviru sredstev iz reba- 
lansa pa tudi javna razsvetljava ob 
kolesarski stezi Murska Sobota- 
Rakičan, v naselju Cernelavci, 
v murskosoboškem parku ter 
Partizanski ulici. In tudi drugod, 
kjer bo poudarek na zamenjavi do- 
trajane in racionalizaciji obstoječe 
razsvetljave.
Urejen bo oglaševalski in usmer- 
jevalni sistem (prometna signa- 
lizacija), iz rebalansa proračuna 
bodo plačane subvencije vozovnic 
v mestnem prometu.
Varovanje okolja in naravne dedi- 
ščine ima tudi svojo postavko. Za 
izgradnjo zbirališča odpadkov v 
Puconcih bo mestna občina v letu 
2008 namenila 417.293 evrov, za 
obnovo kanalizacijskega omrežjapa 
95.977 evrov, ki jim bo v letu 2009 
dodanih še 125.188 evrov. Zaradi 
primanjkljaja v predhodnih letih 
in letošnjem letu, ker Ministrstvo 
za gospodarstvo ni potrdilo pre- 
dlagane cene za čiščenje odpadnih 
voda, bo transfer Javnemu podje- 
tju Komunala za pokrivanje izgu- 
be znašal 588.829 evrov. Dodatno 
bodo iz mestnega proračuna letos 
zagotovljena še sredstva za izdelavo 
projektno-tehnične dokumentacije

kanalizacijskega omrežja na Pušči, v 
naslednjih dveh letih pa bo več kot 
pol milijona evrov za omenjeno ka- 
nalizacijo v romskem naselju le iz 
sredstev občinskega, poleg sredstev 
za naložbo iz državnega proračuna. 
Za ureditev katastra je v proraču- 
nu letos predvidenih 26.294 evrov, 
za pogrebno dejavnost in ureditev 
okolice hiše spomina ter celotnega 
murskosoboškega pokopališča pa v 
letih 2008 in 2009 62.594 evrov. 
Se nekaj več evrov bo potrebnih 
za pokritje stroškov obratovanja 
drsališča in obnovo hidrantnega 
omrežja kopališča.
V  drugi fazi ureditve Severne 
obrtno-industrijske cone bodo 
letošnji proračunski stroški le za 
nujno prestavitev optičnega kabla 
v višini do šestdeset tisoč evrov. 
Za projekt povezovalne ceste F2 
s pločniki, kolesarsko stezo in jav- 
no razsvetljavo je že podpisana 
pogodba s SVLR o sofinanciranju 
v višini 468.857 evrov, kar je 85 
odstotkov vrednosti projekta, ki 
naj bi bil končan do oktobra na- 
slednjega leta. Ker je pretežni del 
sofinanciranja v višini 418.000 šele 
v letu 2009, je to dokaj neugodno, 
a ne bo zavrlo izdelave strokovnih 
podlag ter prostorskih izvedbenih 
aktov ter sprememb in dopolnitev 
obstoječih aktov. Prav tako pa ne 
nakupov stavbnih in kmetijskih ze- 
mljišč za načrtovano ureditev par- 
kirišč ob Bakovski ulici. V  okviru 
izvajanja aktivne zemljiške politike 
je načrtovan odkup 33 hektarjev 
zemljišča, ki bo ob ustrezni spre- 
membi prostorskih aktov osnova 
za Transportno-logistični in distri- 
bucijski center Murska Sobota.
O trgovskem centru »N oršinska« 
pa drugič, po tretji obravnavi. 
Tokrat le še podatki, da je v re- 
balansu mestnega proračuna v 
osnovnem zdravstvu za nabavo 
reševalnega vozila namenjenih 
skoraj 43 tisoč evrov, kar je tretjina
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njegove vrednosti. Za nakup knjig 
in specializiranih polic zanje gre 
Pokrajinski in študijski knjižnici 
Murska Sobota 142.343 evrov, kar 
predstavlja znesek neizpolnjenih 
pogodbenih obveznosti ostalih ob- 
čin. Mestni proračun ne namenja 
denarja za nakup novega kinopro- 
jektorja, čeprav je stari dotrajan, 
obetajo pa si, da bo vzdržal do iz- 
gradnje novih kinodvoran v trgo- 
vskem centru Maximus. Dvorana 
Kina Park bo po temeljiti obnovi 
v letih 2007-2009 postala večna- 
menska. V prvem letu bo za pro- 
jektno dokumentacijo namenjenih 
41.729 evrov, v drugem bo šlo za

izvedbo gradbeno-obrtniških del 
1.483.200 evrov in za notranjo 
opremo v tretjem od omenjanih 
treh let 417.293 evrov. Pri obnovi 
spomeniško zaščitene stavbe arhi- 
tekta Ferija Novaka bo dobrodošlo 
tudi sofinanciranje iz neposrednih 
regionalnih spodbud.
D o tokrat, ko bo postala Murska 
Sobota eno od mest evropske kul- 
ture v severovzhodni Sloveniji, bo 
potrebno obnoviti tudi murskoso- 
boški grad, katerega streha zamaka, 
sanacija pa ni bila izvedena zaradi 
nezainteresiranosti izvajalcev, ker 
so bili preobremenjeni z drugimi 
deli. Vsaj žlebe bi kazalo odmašiti

takoj in poskrbeti tudi za najnuj- 
nejša dela v rakičanskem gradu, v 
katerega obnovo bo v letih 2009 
in 2010 vloženih 292.105 evrov. V 
tem izobraževalnem središču bodo 
namreč potrebovali tudi dodatne 
učilnice za visokošolski program 
managementa v agroživilstvu. 
Proračunsko je sofinancirano tudi 
osnovno in izobraževanje v vrt- 
cih ter glasbenih šolah, športna 
dejavnost in nenazadnje v okviru 
družbenih dejavnosti tudi socialno 
varstvo starejših. Številk rebalansa 
letošnjega proračuna Mestne obči- 
ne Murska Sobota pa je enostavno 
preveč, da bi zapisali vse.

PO PRAVEK  
Avtorica poročila sem se 
zmotila v conah in v prej- 
šnji številki Soboških novin 
napačno zapisala, da je se- 
danji župan prodal zemlji- 
šče ob Markišavski cesti po 
petkrat višji ceni, za kar se 
prejšnjemu županu opravi- 
čujem. Oba sta ga namreč 
prodajala po isti ceni.
Kar devetkrat dražje pa je 
sedanji župan prodal ze- 
mljišče v Severni obrtno- 
industrijski coni.

Svetniške pobude,
županovi odgovori

N a 9. seji Mestnega sveta Mestne občine Murska Sobota, ki je bila 
dne 18. oktobra 2007, so bila postavljena naslednja vprašanja oz. dane 
naslednje pobude:

Anton SLAVIC:
Ker je bil v preteklosti, dobrih sedem let, župan 
mestne občine, čuti dolžnost, da pojasni pisanja 
in govorjenja okrog prodaje in preprodaje zemljišč 
na Markišavski cesti, ki so v zadnjem času javnost 
precej razburkala. Meni, daje bila prodaja zemljišč

izpeljana korektno, kot se po zakonu tudi mora. Ne želi komentirati na- 
daljnjih stvari o prodaji zemljišč, a ker se je ob prodaji pogosto pojavljalo 
tudi njegovo ime, meni, da  je dolžan dati pojasnilo. Vmes je bilo večkrat 
povedano, d a  je sedanji župan samo nadaljeval delo prejšnjega župana, 
kar ni narobe; v javnem razpisu za prodajo zemljišč je bilo navedeno, 
da so po zazidalnem načrtu namenjena za parkiranje tovornih vozil. 
Ob predpostavki, da bo načrt res tako izveden, je tako nadaljevanje 
normalno. Godilo bi mu, če bi bilo v začetku gradnje glasbene šole 
rečeno, da je gradnja nadaljevanje dela prejšnjega župana, in ob začetku 
gradnje ekonomske šole, d a  je tudi ta nadaljevanje dela prejšnjih dveh 
županov. N a vse to niti ne bi reagiral, saj so bila zemljišča približno pol 
leta po njegovem odhodu prodana čisto korektno na podlagi razpisa. 
Za pojasnilo se  je odločil, ker so ga ljudje spraševali, zakaj je tolikokrat 
omenjen, še posebej pa, ko je v Soboških novinah (avtorica članka je 
odgovorna urednica Brigita BAVČAR) prebral, da so bila zemljišča 
prodana po petkrat višji ceni, kot so bila ocenjena v času bivšega župana, 
kar pa ga postavlja v slabo luč, ker bi kazalo na zelo negospodarno rav- 
nanje. Povedal je, da so bila zemljišča prodana po popolnoma isti ceni, 
kot so bila v drugem poskusu, se pravi po enaki, ne petkrat višji ceni. 
O  zapisu gospe Bavčarjeve ni rekel, da je laž ali izmišljotina, saj meni, 
da se ji je najbrž pripetila napaka, kar bo kot izkušena oseba verjetno 
znala in tudi pripravljena popraviti.

Mag. Robert CELEC:
Zdi se mu korektno in demokratično, da se v 
Soboških novinah mesečno po nekem ključu p o - 
litičnim strankam, zastopanim v mestnem svetu, 
da možnost izražanja stališč in mnenj o določeni 
tematiki oziroma rešitvah določenih zadev, saj so 
predvsem rešitve zelo pomembne.

Odgovor Antona Štihca:

Zupan je  seznanjen, da im ajo svetniške skupine možnost objavljati v 
Soboških novinah stališča, mnenja o določenih zadevah, seveda p a je  
potrebno točno dogovoriti, koliko vrstic oz. prostora im a vsaka svetniška 
skupina na voljo.

Anton Tonček KOS:

Glede mestnega avtobusa, Sobočanca, je menil, da 
je koristen, saj ga ljudje uporabljajo, v prihodnje bo 
treba proge še razširiti.

Na pokopališču v Murski Soboti so posode za za-
livanje rož popolnom a izrabljene, Javno podjetje Komunala naj jih 
zamenja.

Odgovor Antona Štihca:

Javno podjetje Kom unala bo obveščeno o potrebi po zam enjavi posod 
za zalivanje rož na murskosoboškem pokopališču ter ureditvi stanja v 
parku.

O pozoril je, da se pod  klopm i v parku ob dežju naredijo luže. 
Zaradi gnojenja na bližnjih kmetijskih površinah v Splošni bolnišni- 
ci Murska Sobota občasno grozno smrdi, kar moti tako bolnike kot 
obiskovalce.
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Darko RUDAŠ:

N a prejšnji seji je zaprosil za pisni odgovor glede 
razpisa za urejanje romskih naselij. Z odgovorom je 
bil popolnoma zadovoljen, dokler ni videl izbranih 
projektov. N a razpis se je lahko prijavilo 19 občin

vse tiste občine, ki imajo v občinskem svetu romskega predstavnika), 
na razpisu jih je uspelo 18, le Mestna občina Murska Sobota na tem 
razpisu ni uspela. O b tem se mu postavljata dve vprašanji: Ali nismo 
dovolj sposobni napisati projekta, ki bi dobil status zrelega projekta, za 
katerega bi dobili denar, ali pa namenoma napišemo projekt z vso p o- 
trebno vsebino, za katerega že vnaprej vemo, da z njim ne bomo uspešni ? 
Zupanu je izročil seznam izbranih projektov, ki mu ga  je poslala vladna 
Služba za lokalno samoupravo in regionalni razvoj. Zanimivo je, da so 
nekatere občine uspele na razpisu celo s štirimi projekti v vrednosti do
400.000 EUR. V  teku je nov razpis za sofinanciranje izdelave občinskih 
podrobnih načrtov za urejanje romskih naselij. Izrazil je upanje, da bo 
občina tokrat uspešnejša.

Odgovor Antona Štihca:

Glede izbora projektov na razpis za urejanje romskih naselij bo odgovor 
podala gospa N ada Cvetko Torok. Ugotovitev, da na razpis prijavljam o 
projekte, s katerim i ne bomo uspeli, je  verjetno povedana šaljivo. Seveda 
se mestna občina prijavlja na razpise, da sredstva pridobi. Če za  na- 
kup zemljišč mestna občina ni pridobila sredstev, je  to zaradi tega, ker 
je  razpisna komisija tako ocenila. Občinska uprava spremlja razpise, 
objavljene v Uradnem listu. Vsekakor pa bo vse črne gradnje na Pušči 
potrebno urediti s prostorsko dokumentacijo. D odal je, da mestna občina 
zelo dobro sodeluje s Krajevno skupnostjo Pušča.

Nada Cvetko Torok:

Projekt občine, prijavljen na razpis za  urejanje romskih naselij, je  bil 
pozitivno ocenjen, vendar premalo točkovan. Prijavljen je  bil nakup 
zemljišč, kar je  predvideno tudi v proračunu. Projekti, za katere so sred- 
stva dodeljena po tem razpisu, so 99-odstotno namenjeni za komunalno 
infrastrukturo. Občina je v prejšnjih štirih letih vsako leto na teh razpisih 
bila zelo uspešna in je  vsakokrat sredstva tudi dobila. Z adnja investicija 

je  bila cesta skozi Puščo, za katero je  občina od države dobila sredstva 
v treh fazah , in sicer skupaj 74 milijonov oz. 85 % potrebnih sredstev. 
Sedanji razpis je  bil prav takšen, vendar drugega projekta kot nakupa 
zemljišč v proračunu ni bilo. Načrtuje pa se izgradnja kanalizacijskega 
omrežja. Prvotno je bilo predvideno, da bodo sofinancirali tudi izdelavo 
projektov in v naslednjih letih izgradnjo kanalizacije. Ob razpisu pa je  
bilo povedano, da izdelava projektov ne gre v izbor. K ar se tiče nakupa 
zemljišč, je  občina dobila 25 točk; ob ocenjevanju projektov so pač bili na- 
kupi zemljišč ocenjeni z najm anj točkami, z več točkami je  bila ocenjena 
komunalna infrastruktura. Pojasnila je , da je  bila ena izmed možnosti 
pridobitve 10 a li 15 točk, če bi nakup zem ljišč sofinancirala romska 
skupnost. Občina tu ni dobila nobene točke, sa j je  pismeno zaprosila 
za možnost sofinanciranja s strani romske skupnosti, a  je  bila odločitev 
negativna. Ce bi dobili te točke, bi bili na razpisu uspešni. Občina se 

je  prijavila na razpis za leto 2007, projekti, ki so se uvrstili od 15. do 
23. mesta, p a  so vsi dobili sredstva za projekte za leto 2009. K ar se tiče 
drugega razpisa, je  opozorila, da je  ta razpis namenjen sofinanciranju 
izdelave občinskih podrobnih načrtov. V proračunu ni predvidene po- 
stavke za izdelavo novega občinskega podrobnega načrta, to je  sedanji 
ureditveni načrt, ki ga občina že im a izdelanega. V  tem razpisuje nave- 
deno, da je  potrebno zagotoviti s strani občine polovico sredstev. N ajvišji 
možni znesek sofinanciranja posamezni občini je  10 .000  EU R. Skupaj 

je  razpisanih 40.000 EU R , od tega bodo na javnem  razpisu izbrane

štiri občine, po ena za naslednja območja: Spodnje Posavje, Bela krajina, 
Prekmurje in Dolenjska, se pravi za celo Prekmurje bo izbrana samo 
ena občina. Občina se lahko prijavi na razpis, dejansko pa ureditveni 
načrt že im a, pripravljajo se občinski planski akti. Obstajajo pobude za  
širitev tega ureditvenega načrta, vendar so zemljišča, kjer bi se želeli 
širiti, kmetijska zemljišča. N ajprej je  potrebno spremeniti planske akte 
in šele nato se lahko občinski podrobni načrt sprejema.

Elizabeta ROŽMAN:

Zahvalila se je za posredovane odgovore. Menila je, 
d a  je neprijetno biti za mikrofonom, ko v dvorani 
govorijo po svoje. V  mestnem svetu zastopa obča- 
ne, ki ji pišejo. Upoštevala je priporočilo župana, da 
nekatere stvari ureja prek mestne uprave. V  zvezi z

mestnim avtobusom, Sobočancem, občanka iz Kupšincev predlaga, da 
bi Sobočanec peljal tudi po severni strani, ne samo po južni.

Odgovor Antona Štihca:

Glede mestnega avtobusa je  bil opravljen delovni sestanek z izbranim  
partnerjem . Sobočanec je  mestni avtobus in im a traso od G aja proti 
BTC-ju. Pogovor je  potekal tudi o razširitvi proge oz. vključitvi več 
območij. Pri mestnem avtobusu gre za krožni promet. Potrebno je  uvesti 
več prog, to pomeni tudi več avtobusov, in nameniti za  to več sredstev. 
Obstaja p a še drug avtobus, ki ni Sobočanec, z drugo progo (zadeva je  
obrazložena v Soboških novinah), ki pelje od M axim usa do bolnišnice. 
Vse pripombe so dobrodošle, s partnerjem  se te zadeve usklajujejo.

N a Partizanski ulici stanovalec že leto dni opozarja, da ena svetilka ne 
gori, tam tudi niso dokončana električarska dela. Postavila je vpraša- 
nje, kako je z delom razsvetljave na Mojstrski in Zvezni ulici, saj je pri 
knjižnici popolnoma tema.

Odgovor Antona Štihca:

Z akaj v Partizanski ulici že eno leto ni zam enjana žarnica ter glede 
razsvetljave v M ojstrski ulici, bodo zadeve preverjene. Z a javno raz- 
svetljavo im a občina pogodbenega partnerja, ki mora te zadeve sproti 
urejati; občinska uprava mu odpravo pom anjkljivosti lahko naroči. V  
občinski upravi p a ne morejo vedeti, kje posamezne svetilke gorijo in kje 
ne, zato je  to potrebno sporočiti, pogodbeni partner pa mora pogodbene 
obveznosti izpolnjevati.

N a križišču v središču mesta (pri Zvezdi) so smerokazi, na katerih piše 
Avstrija, Madžarska in Zagreb, torej dve državi in mesto, kar se naj 
uredi.

Odgovor Antona Štihca:

Oznake na smerokazih v središču mesta bodo preverjene. Če je  za  posta- 
vitev teh označb pristojna občina, bodo ustrezno korigirane, če p a gre za 
oznake na državni cesti, bodo obveščeni, da jih  n aj spremenijo.

N a Gajevi ulici v Č ernelavcih je nekoliko manj prometa; ker pa so 
si posamezni lastniki pred hišami rezervirali prostor, se je cestišče še 
zmanjšalo.
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Odgovor Antona Štihca:

V  Gajevi ulici, kolikor je  županu znano, so stanovalci, ki mejijo na cesto, 
lastniki dela zemljišča, ki je  sedaj delno cestišče. To lastništvo je  treba 
urediti in cesto prem akniti na njivsko površino, če se cesta želi razširiti. 
Pred tem je  potrebno pridobiti lastništvo tega dela zemljišča. Predlog za  
drugačno ureditev Gajeve ulice bo preverjen in pripravljen, ampak cesto 
je  treba absolutno razširiti, ker je  tudi na privatnem  zemljišču.

Opozorila je, d a  je bila ob zadnjem postavljanju Guinessovega rekor- 
da na Slovenski ulici glasnost na prireditvi prevelika. N a tovrstnih 
prireditvah bi se glasnost morala preverjati. N a prireditvi Soboško 
poletje je bila glasnost ustrezna, sama prireditev pa se je končala ob 
dogovorjeni uri.

Odgovor Antona Štihca:

K adar občina daje k prireditvam  soglasja, zahteva omejitve oz. spošto- 
vanje pravilnikov o mejni vrednosti hrupa podnevi a li ponoči, druga 
zgodba pa je , če se organizatorji prireditev tega ne držijo. V  tem primeru 
morajo ukrepati pristojni organi. Ko je  občina organizator prireditve, 
kot je  bilo v prim eru Soboškega poletja, je  bila obljuba glede ustrezne 
glasnosti in konca prireditve izpolnjena.

Še enkrat se je zahvalila za pomoč vsem, katerih pomoč rabi pri do- 
ločenih zadevah, občane pa je prosila, da bolj skrbijo za red, da ne 
odmetavajo različnih stvari in da so strpni.

Daniela ŽITEK:

Postavila je vprašanje, zakaj se v KS Satahovci ne bo 
obnovilo celotno vodovodno omrežje, kot je bilo 
povedano na začetku, ampak samo glavni vodi. To 
pomeni, da bo polovica vasi dobila novo omrežje, 
na polovici, kjer bi novo omrežje najbolj rabili, pa

se ne bo spremenilo nič. Zakaj se to dogaja in kaj se da narediti, da se 
prenovi celotno omrežje?

Odgovor Antona Štihca:

Odgovor glede prenove vodovodnega om režja v Krajevni skupnosti 
Satahovci bo podan pisno, enako tudi glede ulične razsvetljave. K S  
Satahovci im a svet krajevne skupnosti, ki prav tako lahko poskrbi, da 
se zadeve uredijo. Sestavni del proračuna so tudi razvojni in prioritetni 
program i krajevnih skupnosti. 0  delitvi denarja krajevnim skupnostim 
velja poudariti, da vsaka krajevna skupnost dobi sredstva za točno dolo- 
čene programe, ko je  za izvajanje določenega projekta sklenjena tripar- 
titna pogodba med izvajalcem, krajevno skupnostjo in občino.

Ker so luči ulične razsvetljave v Satahovcih gorele tudi podnevi, so 
žarnice pregorele, zato sedaj ponoči ne gori polovica luči. Odgovorni 
se ne javljajo na telefon in ne popravijo nastale škode.

Zanimajo, kako se deli denar za investicijske oz. tekoče transferje ne- 
profitnim dejavnostim in ustanovam? Zakaj nekatere mestne četrti in 
krajevne skupnosti dobijo denar, nekatere pa ne? Kakšni so pogoji za 
dodelitev sredstev?

Od Satahovcev do Kroga je mimo gramoznice v Krogu nekoč potekala 
cesta, ki je zaradi dela v gramoznici postala neprevozna. Gramoznica že

dolgo ne deluje več, cesta pa še sedaj ni prevozna. Kdaj se bo sanirala 
in kdaj bo postala prevozna?

Odgovor Antona Štihca:

Z a  ureditev vzporedne ceste med Krogom in Satahovci je  problem s 
pridobivanjem lastništva zemljišča.

Brigita PERHAVEC:

Predlagala je, naj se takoj nekaj naredi glede Gajeve 
ulice. Ker je nova cesta od gostilne Titan skozi na- 
selje Pušča na Tišinsko ulico urejena, stanovalci 
Gajeve ulice predlagajo, da postane njihova ulica

slepa in se cesta spelje mimo Maximusa na Gederovsko cesto ali pa se 
cesta razširi tako, da se bodo vozila lahko nemoteno srečevala. Promet 
po Gajevi ulici je vse večji.

Odgovor Antona Štihca:

Glede Gajeve ulice je župan že odgovoril; cesto je  potrebno razširiti in 
pridobiti zemljišča na njivski površini. K ar se tiče ureditve enosmer- 
nega prometa, p a je  potrebno preveriti, a li je  to po veljavnem odloku 
možno.

Zanimajo, kdaj bo predstavitev že septembra izdelane študije varne poti 
do ekonomske šole in kdaj bo urejena Noršinska cesta do ekonomske 
šole, glede na to, da lokacijski načrt za Noršinsko cesto oz. za ta predel 
ne bo sprejet do preselitve ekonomske šole.

Odgovor Antona Štihca:

Z a ureditev Noršinske ceste je potrebno pridobiti zemljišča od lastnikov 
znotraj lokacijskega načrta z a  poslovno-trgovski center »N oršin ska«, 
ki danes ni b il sprejet, saj brez tega ni možno pridobiti gradbenega 
dovoljenja in urediti Noršinske ceste. V lokacijskem načrtu za  poslovno- 
trgovski center »N oršin ska« je  predvidena tudi prostorska ureditev te 
ceste, z zavijalnim i pasovi, z zemljišči za kolesarsko stezo, za pločnik itn. 
Zadeva ni enostavna: projektna dokumentacija je  izdelana, potrebna so 
zemljišča. Ker ni prostorskega akta, lastniki zemljišč p a soglasja povezu- 
je jo  s sprejetjem tega prostorskega akta, Noršinske ceste ni možno urediti, 
za kar ne bosta kriva župan in občinska uprava, ampak nekdo drug.

Rudolf HORVAT:

Tišinska ulica, ki je magistralna cesta, od Ulice 
Matije Gubca pa do mostu nima niti kolesarske 
steze niti pločnika. Predlagal je, da država ta del 
ulice uredi oz. dokonča.

Odgovor Antona Štihca:

V petek, 19. oktobra, bo na obisku minister za promet. Ker je  Tišinska 
ulica državna cesta, bo na razgovoru podan tudi predlog za dokončno 
ureditev te ceste. K ar se pa tiče mostu za pešce in kolesarje prek kanala, 

je  zadeva občinska, tako kot je  to bilo urejeno na Kroški ulici. Potrebni 
so projekti in v naslednjem letu oz. naslednjih letih je  tam treba urediti 
kolesarsko stezo a li pločnik. Ž upan je  izrazil upanje, da se bodo na 
Direkciji za  ceste zgodile kadrovske spremembe v vodstvu, kajti vedno 
so bili glede vključitve naših projektov problemi z vodstvom Direkcije
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za  ceste, ki za  M inistrstvo za  promet pripravlja razne programe.

Ob cestah so v mestu za omejitev parkiranja ob gostinskih lokalih, za 
katere je bilo dovoljenje dano leto ali dve nazaj, postavljeni stebrički. 
Postavlja se mu vprašanje, ali so ti stebrički potrebni, ali niso nevarni, 
ali so sploh dovoljeni. Kdo plača postavitev teh stebričkov? Gredo na 
stroške občine? T i stebrički so lahko nevarni, predvsem ponoči. Ob 
morebitnih nesrečah se bo postavljalo tudi vprašanje odgovornosti.

Odgovor Antona Štihca:

S  stebrički oz. konfini ob cestah se preprečuje parkiranje avtomobilov na 
pločnikih, zaradi česar so trpeli občani. Ko za gostinski lokal še ni izdano 
dovoljenje, lahko občina zahteva, da določene stvari sofinancirajo, ko 
pa je  dovoljenje s strani upravne enote že izdano, se postavitev konfinov 
financira iz postavke proračuna, ki je  za to predvidena.

Dal je pobudo, da se takoj pristopi k izdelavi proračuna za naslednje 
leto in da se le-ta čim prej sprejme, da potem prekratek čas ne bi bil 
ovira za njegovo realizacijo.

Odgovor Antona Štihca:

Ž upan sprejema pobudo, da se čim prej pristopi k izdelavi proračun 
za naslednje leto, saj to želi tudi sam.

Geza KIŠFALVI:

Na eni prejšnjih sej so bili svetniki seznanjeni, da se 
bo del sredstev od prodaje nepremičnine, prostorov 
stare policijske postaje, namenil za ureditev prosto- 
rov za potrebe ljubiteljske kulture oz. kulturna dru- 
štva v Mestni občini Murska Sobota. V  rebalansu

proračuna ni razvidno, kaj je s temi financami. Pred časom je bil podan 
tudi predlog, da bi lahko kupili prostore sedanje ekonomske šole, ko 
se bo ta preselila na Noršinsko cesto, ki so v lasti države, tudi s sredstvi 
od prodaje prostorov stare policijske postaje. Ali občina razmišlja o 
drugih prostorih za potrebe ljubiteljskih kulturnih društev, ki prostore 
potrebujejo? Skoda bi bilo, da bi ta društva, ki so zelo uspešna, zaradi 
prostorske stiske nehala delovati.

Odgovor Antona Štihca:

Ob sprejemanju proračuna se je  govorilo o tem, da se del sredstev odpro- 
daje stare policijske postaje nameni za pridobitev prostorov za ljubiteljske 
kulturne dejavnosti. Proračun je  generalni in sestavljen tako, da se vsi 
prihodki v proračunu zberejo, potem p a se na odhodkovni strani pred- 
vidijo določeni projekti za  investicije, tekoče vzdrževanje, transferje itn. 
S  preselitvijo ekonomske šole na novo lokacijo bo stara ekonomska šola, 
ki je  v državni lasti, ostala prazna. Občina si prizadeva s strani države 
pridobiti del prostorov te šole p ri knjigarni in jih  nameniti ljubiteljskim  
kulturnim društvom, a tudi drugim društvom, saj veliko društev želi 
pridobiti prostore. Toda zadevo je  potrebno z državo doreči in prenesti 
lastništvo. Ob tem je  župan prisotne seznanil, da je  v rebalansu pro- 
računa predvidena prodaja prostorov, kjer se danes nahaja geodetska 
uprava. Ti prostori so polovično v lasti države, polovično p a  v lasti 
občine. Tam je  predvidena ureditev sodniškega centra. S  pridobljenim i 
sredstvi od prodaje teh prostorov bi se morda lahko kupil del prostorov 
sedanje ekonomske šole. Občina se prav tako trudi, da bi s strani države 
brezplačno pridobila, kar je  nekako dogovorjeno, salezijanski dom pri 
dijaškem domu za potrebe bodoče šole, od Sklada kmetijskih zem ljišč in

gozdov R S pa približno 8 ha zemljišča v Fazaneriji, od teniških igrišč 
proti kanalu, ki je  zazidljivo področje, se pa nahaja v vodovarstvenem  
območju. Z a dogovore o tem je  predviden skupni sestanek predstavnikov 
občine s predstavniki treh ministrstev: šolskega, pravosodnega in za javno 
upravo, sestanek bo organiziralo M inistrstvo za pravosodje.

Zanima ga, kako je z aktivnostmi na območju mestne občine glede 
evropskega leta kulture 2012.

Odgovor Antona Štihca:

Glede evropskega mesta kulture se čaka na potrditev vseh parlam entov 
držav Evropske unije. S  strani naše države je  dogovorjeno, da smo na 
razpisu uspeli, ni pa še dorečeno, koliko sredstev bosta država in Evropska 
unija nam enili za ta projekt. Ko bo višina sredstev znana, se mora vseh 
pet mestnih občin dogovoriti, koliko bo pripadalo posam ezni občini 
za projekt, ki ga bo izvajala. O tem se lahko za eno od prihodnjih sej 
pripravi poročilo, kaj vse je  bilo do sedaj narejeno.

Anton CAMPLIN:

Humanost in kvaliteta določenih družb se oce- 
njuje tudi s skrbjo za otroke in ostarele. Postavil 
je vprašanje, ali se razmišlja, da bi tudi v Murski 
Soboti ali okolici zgradili kakšen dom za ostarele. 
Ta nekoč aktivna populacija se povečuje, z ozirom

na višji nivo kvalitete zdravja bi bil dom potreben, saj je po obstoječih 
domovih menda po več sto prošenj za sprejem. Če je podatek točen, je 
verjetno čas, da se razmisli tudi v to smer.

Odgovor Antona Štihca:

Z a  gradnjo doma za starejše oz. ostarele so izdelani projekti, in sicer za  
gradnjo oskrbovanih stanovanj (40 postelj) in za gradnjo dislocirane 
enote doma starejših (60 postelj). Ponujajo se tudi nekateri investitorji, 
potrebno je  izvesti razpis. Z  zadevo se je  čakalo zarad i tega, ker še ni 
bilo gradbenega dovoljenja, drugič pa je  občina od M inistrstva za delo, 
družino in socialne zadeve želela pridobiti čim več nepovratnih sredstev, 
kajti občina mora iz občinskega proračuna za vsakega uporabnika doma 
starejših plačevati. Do določene vsote oskrbovanec sam  plačuje stroške 
bivanja v domu, nad določeno vsoto pa mora stroške za svoje občane 
kriti občina. Občina je  želela od države pridobiti čim več nepovra- 
tnih sredstev, da bi bila investicija m anjša, kasneje, ko bodo občani v 
domu starejših, p a občini ne bo več potrebno plačevati toliko sredstev. 
Če bo z razpisom iskala investitorja, ki bo dom zgradil, bo najemnina 
temu prim erna, saj bo v stroške financiranja vračunal tudi dobiček itn. 
Občina je  želela, da bi znani investitor za  oskrbovana stanovanja, to 

je  Nepremičninski sklad, ki je  neprofitno podjetje Z P IZ -a, grad il tudi 
dom starejših, a  zaradi omejitev v njihovem statutu, ki še ni korigiran, 
to ni možno. Zato je  potrebno najti strateškega partnerja za gradnjo 
dislocirane enote doma starejših. To bi n aj bila samostojna nova druž- 
ba, ki bi jo  ustanovila občina in investitor, ki mora pridobiti koncesijo 
M inistrstva za delo, družino in socialne zadeve. Gradnja 60 postelj pa  
ni rentabilna, saj podatki kažejo, da je  rentabilna izgradnja objekta 
za 120 postelj. Mogoče bi v proračunu za naslednje leto predvideli nov 
prostorski akt na tem območju, kjer bi poleg doma za starejše za  60  
postelj zgradili še en a li dva takšna objekta, da bi prišli do čim večjega 
števila postelj. Tako bi lažje našli investitorje, saj je  gradnja povezana 
z  rentabilnostjo.
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Marko MARTINUZZI:

Že na eni prejšnjih sej je bilo opozorjeno, da na 
Gregorčičevi ulici kljub prepovedi in prometnim 
znakom še vedno vozijo tovornjaki s prekomerno 
težo. Stanovalci Lendavske ulice in g. Zrinski so

posredovali sliko, na kateri je jasno viden znak, ki prepoveduje pro- 
met tovornih vozil nad 7,5 ton, v ozadju pa konvoj tovornjakov, ki se 
pelje po Lendavski ulici. Sliko je predal županu in občinski upravi ter 
zaprosil, da naredijo vse, kar je v njihovi moči, da se ta promet omeji 
ali pa prepreči.

Odgovor Antona Štihca.

N a Gregorčičevi ulici je  postavljen ustrezen prometni znak, ki prepove- 
duje promet tovornjakov nad 7,5 ton nosilnosti. Občina bo tja napotila 
redarje ter opozorila tudi policijsko postajo, da bolj pogosto kontrolira 
promet, več p a občinska uprava v tej zadevi skoraj ne more storiti.

Na vprašanja, na katera odgovori na seji niso bili podani, bodo pripra- 
vljeni pisni odgovori.

Odgovor na vprašanje mag. Gujta s prejšnje seje, ali je župan od podjetja 
Gratel poskušal dobiti dodatna sredstva:

Ju n ija , točneje 26., je  bila sklenjena služnostna pogodba med Mestno 
občino M urska Sobota in služnostnim  zavezancem  družbo Gratel, 
d. o. o., s Ptuja kot služnostnim upravičencem. Bistveni element te pogodbe 

je  dodelitev služnostne pravice za izgradnjo, vzdrževanje in obratovanje 
sekundarnega optičnega kabelskega omrežja na trasi zemljišč v k. o. Murska 
Sobota, Čemelavci in Rakičan, ki so v lasti občine. Skupna dolžina je  bila 
40.350 m, torej nekaj več kot 40 km, širina posega je  bila malo m anj kot 
15 cm. Tam, kjer je  bila širina posega večja, so m orali dodatno plačati. 
Vrednost takratne odškodnine je  bila 67.312 EU R  oz. nekaj m anj kot 
16,2 mio SIT. Podlaga za  določitev odškodnine je  bilo poročilo o ocenitvi, 
ki g a  je  izdelal cenilec mag. M ilan Šad l  iz  M urske Sobote. V  avgustu 
letos je  bil sklenjen aneks k tej služnostni pogodbi. Predmet aneksa sta 
plačilo odškodnine zarad i razširite tras (širše od 0,15 m) in izgradnja 
priključkov do uporabnikov na trasi Kocljeve, Slomškove, Gregorčičeve, 
Lendavske, Cankarjeve in drugih ulicah. Skupna dolžina teh razširjenih 
tras je  2375 m, skupna dolžina priključkov p a 7537  m, se pravi vse skupaj 
nekaj m anj kot 10 km dodatnih razširitev, za  kar so plačali še dodatno 
odškodnino 4 0 .290  EU R . Podlaga za določitev te dodatne odškodnine je  
bila pridobitev trajne služnosti zaradi razširjene trase na podlagi cenilnega 
zapisnika mag. M ilana Šadla iz m aja 2007. Dogovorjeno je  tudi, da bo 
M estna občina M urska Sobota imela svoj televizijski kanal, ko bodo te 
optične povezave izdelane. Ta televizijski kanal bo viden na območju cele 
Slovenije, oz. povsod tam, kjer bo urejen in viden T2.
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AKTUALNO

Stavbne parcele v Severni obrtno-industrijski coni 
Murska Sobota dobivajo nove lastnike

in investitorje Drago Ružič

Komisija za vodenje in nadziranje iz- 

vedbe prodaje nepremičnin Mestne 

občine Murska Sobota je 8. oktobra 

2007 izvedla postopek javne dražbe 

za prodajo nepremičnin -  stavbnih 

parcel v območju navedene cone.

Predmet javne dražbe so bile 
stavbne parcele, ki se nahajajo v 
obm očju II. in III. faze urejanja 
cone skupne površine 50.998 m2, 
od tega pet parcel površine 2916 
m2 in dve parceli površine 5830 
m2 v območju II. faze ter dve par- 
celi površine 16.288 m2 in površi- 
ne 8473 m2 v območju III. faze. 
Izklicna cena za posamezno stavb- 
no parcelo je temeljila na ocenitvi 
sodnega cenilca gradbene stro- 
ke in je za vse parcele, ki so bile 
predm et dražbe, znašala skupaj
848.362,00 E U R  (brez 20-od- 
stotnega D D V ).
V izklicni ceni stavbnih parcel 
niso bili zajeti stroški komunalne 
opreme, ki jih bodo uspešni dra- 
žitelji-investitorji plačali v obli- 
ki komunalnega prispevka pred 
izdajo gradbenega dovoljenja za 
gradnjo.
N a javni dražbi je sodelovalo de-

vet ponudnikov, ki so izdražili 
vseh sedem parcel na območju 
II. faze ter eno parcelo na obm o- 
čju III. faze, medtem ko je ena 
parcela na tem obm očju ostala 
neprodana. Z a prodane stavbne 
parcele je bila na dražbi dosežena 
cena 626.989,00 EU R , kar je za 
54.000,00 EU R  več od izklicnih 
cen posameznih prodanih parcel, 
ki so skupaj znašale 572.989,00 
EU R.
Navedene parcele se nahajajo na 
območju, ki se ureja z Odlokom 
o sprejetju zazidalnega načrta 
za Severno obrtno-industrijsko 
cono mesta Murska Sobota in so 
namenjene izgradnji objektov za 
izvajanje različnih gospodarskih 
dejavnosti.
Uspešni dražitelji-kupci stavbnih 
parcel so v skladu z razpisnimi po- 
goji dolžni na teh zemljiščih zače- 
ti z gradnjo najpozneje do 30. 6.

2008 in navedeni rok bo bistvena 
sestavina prodajne pogodbe.
Z intenzivnim opremljanjem ze- 
mljišč s komunalno opremo ter 
izvajanjem aktivne zemljiške poli- 
tike v območju navedene poslovne 
cone, ki predstavlja tudi navedeno 
prodajo stavbnih parcel, Mestna 
občina M urska Sobota ustvarja 
pogoje za investiranje na področju 
obrtno-gospodarskih dejavnosti, 
na kupcih oziroma bodočih inve- 
stitorjih pa je obveznost, da bodo 
dosledno spoštovali določeni rok 
začetka gradnje, tako da lahko 
pričakujemo gradnje objektov na 
območju teh parcel v prvi polovici 
leta 2008.

Zavetišče za brezdomce

V Mestni občini Murska Sobota že 

nekaj let zaznavamo potrebe po brez- 

domskem zavetišču. Vedno več je na- 

mreč ljudi, ki zaradi spleta okoliščin, 

kot so izguba službe, izguba stano- 

vanja. neurejene razmere v družini, 

duševne stiske, nizka samopodoba, 

ostanejo na cesti.

T i ljudje potem ostanejo sami in 
na cesti, brez urejenih dokumen- 
tov, bivališča. Način življenja brez- 
domcev in pogoji bivanja (park, 
javni prostori, kleti) predstavljajo 
nezmožnost vzdrževanja higiene 
in nevarnost okužb. D oslej je 
Center za socialno delo Murska 
Sobota ponujal možnost bivanja 
v zavetišču v Celju in v samskem 
domu v Mariboru, oboje smo si 
tudi ogledali.
Javni stanovanjski sklad Mestne 
občine Murska Sobota že nekaj let 
išče primerno hišo za brezdomce. 
V  proračunu za leto 2007 je na- 
menil za zavetišče 110.000 evrov. 
Letos smo primerno hišo našli na 
Tomšičevi ulici v Murski Soboti 
in jo odkupili. H iša je dokaj pro-

storna in takoj vseljiva, saj ima 
urejeno vso komunalno opremo 
in centralno ogrevanje. V njej bi 
lahko bivalo do 12 brezdomcev, 
ločeno ženske in moški, saj sta 
v hiši dve kopalnici, v vsakem 
nadstropju ena. H išo bo vodil 
upravnik, ki bo skrbel za red in 
disciplino zavetišča. Program za- 
vetišča je bil predstavljen sosedom 
in ostalim občanom Mestne četr- 
ti Turopolje, ki se imajo možnost 
opredeliti na anketi. Menimo, da 
zavetišče za sosede ne bo moteče, 
zato apeliramo na občane omenje- 
ne mestne četrti, da brezdomnim 
ljudem dajo priložnost za nov 
začetek. V  tej številki Soboških 
novin zato objavljamo razpis oz. 
javno ponudbo za oddajo stano-

vanjske hiše za namen Zavetišča 
za brezdomce, na katerem lahko 
sodelujejo javni socialni varstveni 
zavodi, dobrodelne organizacije, 
invalidske in humanitarne organi- 
zacije ter druga društva in zavodi, 
ki izvajajo občinske programe na 
področju sociale in zdravstva ali 
programe izboljšanja kvalitete 
življenja naše občine.
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OBISK MINISTRA mag. RADOVANA ŽERJAVA 
PRI ŽUPANU MESTNE OBČINE 

MURSKA SOBOTA

Na povabilo župana Antona ŠTIHCA 

je Mestno občino Murska Sobota v 

mesecu oktobru obiskal minister za 

promet mag. Radovan ŽERJAV. Tema 

razgovora je bila celotna prometna 

problematika Mestne občine Murska 

Sobota, ki je povezana z državno in- 

frastrukturo, vključno z avtocesto. 

V več kot enournem pogovoru je 

minister pozorno prisluhnil celotni 

prometni problematiki, v nadaljeva- 

nju pa skupaj s sodelavci obrazložil 

načrte in aktivnosti ministrstva, ki so 

jih že vključili v rebalans proračuna za 

leto 2008, predlog proračuna za leto 

2009 in načrte razvojnih programov 

do leta 2010.

Te so:
•  Izvennivojsko križanje ceste 

R2-441 (Lendavska ulica), 
odsek 1298 z železniško pro- 
go Orm ož-Hodoš v Murski 
Soboti: podpisane so pogodbe 
z izvajalcem del za gradnjo dru- 
ge etape faze A in B (gradnja 
obvoznih cest), rok dokonča- 
nja del je 31. 8. 2008, v letu 
2008 bo izveden še zadnji javni 
razpis za tretjo etapo gradnje 
(gradnja samega podvoza in 
dokončanje cestnih ureditev), 
rok dokončanja 3 1 .  7. 2009. 
Za te posege so zagotovljena 
finančna sredstva. Minister je 
obljubil, da bodo dela izvedena 
po planu.

•  Južna, vzhodna in zahodna 
obvoznica: predlaga se, da se v 
rebalans državnega proračuna 
za leto 2009 vključijo odkupi 
zemljišč za izvedbo preostale- 
ga dela južne obvozne ceste, za 
vzhodno obvoznico se vklju- 
čijo finančna sredstva v reba- 
lans proračuna države za leto

2009, za zahodno obvoznico 
pa so že predvidena sredstva 
za pričetek aktivnosti izvedbe 
projekta (v predlog proračuna 
države za leto 2008 40.000 €, 
predlog proračuna za leto 2009
200.000 € in predlog NRP 
2010 560.000 €). Prav tako je 
za vzhodno in zahodno obvoz- 
nico s strani Ministrstva za pro- 
met dana pobuda Ministrstvu 
za okolje in prostor, da čimprej 
pristopi k prostorskemu ume- 
ščanju ter načrtovanju z dr- 
žavnim prostorskim načrtom 
za obe obvozni cesti.

•  Ureditev Ulice M ikloša 
Kuzmiča: dano je zagotovilo s 
strani ministrstva, da se bo iz- 
vedla preplastitev ulice s strani 
države v letu 2007.

•  Krožišče pri Gardi: potrebna 
zemljišča za izvedbo ureditve 
krožišča so pridobljena, fizična 
realizacija je predvidena v letu 
2008.

•  Ureditev R3-715, Markišavska 
cesta, Murska Sobota: izvede- 
na bo preplastitev dotrajanega 
vozišča (predlogdržavnegapro- 
računa za leto 2008 100.000 € 
in za leto 2009 100.000 €).

•  Projekt elektrifikacije žele- 
zniške proge skozi Mursko 
Soboto: v začetku leta 2008 
je predvidena razgrnitev dr- 
žavnega lokacijskega načrta, 
vključene bodo tudi pripombe 
Mestne občine Murska Sobota 
(glede izvedbe izvennivojskega 
križanja na Panonski ulici in 
gradnje nadvoza na južni ob- 
vozni cesti ter rekonstrukcije 
križišča Markišavske ceste in 
železnice).

• Ureditev kolesarske povezave 
od Murske Sobote do mejne- 
ga prehoda Gederovci: v letu 
2008 bo D R S C  financirala 
študijo poteka kolesarske tra-

se, v letu 2009 bo v državni 
proračun vključena posebna 
postavka za izvedbo projekta.

•   Avtocestnaproblematika na ob-

močju Mestne občine Murska 
Sobota: Mestna občina je opo- 
zorila na neizvedene ureditve 
po uredbi o LN  za avtocesto 
Maribor-Beltinci (neizvedeni 
odstavni pasovi, preozki profi- 
li glede na pričakovan tovorni 
promet, potrebne zasaditve, 
neizvedeno postajališče za to- 
vornjake in neurejene komasa- 
cije zemljišč). Odgovor mini- 
strstva se glasi, da so zemljišča 
za izvedbo polnega profila 
avtoceste že odkupljena, izve- 
dene so aktivnosti za izvedbo 
postajališča pri motelu, glede  

zasaditev je podan predlog, da

se izvedejo tam, kjer razširitev 
avtoceste ni predvidena. Glede 

komasacij pa je bilo povedano, 
da se je zadeva zavlekla zaradi 
preobsežnega pravnega posla, 

v teku pa so aktivnosti glede 
dokončne odmere zemljišč.

•  Dogovorjenoje bilo tudi, da se 
pristopi k uskladitvi protokola 
o ureditvi medsebojnih razme- 
rij in obveznosti med Mestno 
občino Murska Sobota in 
Ministrstvom za promet glede 
aktivnosti za izvedbo preosta- 
lega dela južne obvozne ceste, 
vzhodne in zahodne obvozne 
ceste ter elektrifikacije železni- 
ške proge Pragersko-Hodoš 
skozi Mursko Soboto.
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Donaciji
Triglava in Telekoma G eza G rabar

O pomenu donacij ni potrebno izgu- 
bljati veliko besed. Če so te name- 
njene za javno dobro, torej vsem, 
ki jih potrebujemo, je dejanje toliko 
plemenitejše in vredno vse pozor- 
nosti. V oktobru smo bili v Splošni 
bolnišnici Murska Sobota priča kar 
dvema pomembnima donacijama, 
s čimer pa ne kaže spregledati tudi 
ostalih, ki se za potrebe bolnišnice 
praktično dogajajo vsak dan.

Zavarovalnica Triglav je za nabavo 
novega in prepotrebnega CT-apa- 
rata namenila kar 50 tisoč evrov. 
Kot je na novinarski konferenci ob 
tem dogodku v Radencih povedal 
predsednik uprave Zavarovalnice 
Triglav mag. Andrej K ocič, so 
bolnišnicam  vedno pripravlje- 
ni prisluhniti in pom agati. N a 
predlog vodstva O E M urska 
Sobota so tokratno donacijo na- 
menili Pomurkam in Pomurcem. 
Predsednik uprave je še dejal, da 
je Triglav zadovoljen z rezultati, ki 
jih dosega v Pomurju, in da z oko- 
ljem dobro sodeluje. Družbena 
odgovornost Triglavu nalaga, da 
dejavno sodeluje v dobrodelnih 
akcijah te vrste.
Direktor Ernest Bore, ki je v ime- 
nu bolnišnice sprejel ček in se v

prvi vrsti zahvalil za gesto zava- 
rovalnice, je povedal, da bodo s 
CT-aparatom , ki ga želijo naba- 
viti predvidoma konec leta, izva- 
jali najsodobnejše preiskave pri 
poškodovanih bolnikih pri srčno- 
žilnih preiskavah bolnikov in pri 
bolnikih z rakom.
Po novinarski konferenci, na 
katero so bili vabljeni pomurski 
župani, je v radenski športni dvo- 
rani sledila še nogometna tekma, v 
kateri pa so bili župani z vodstvom 
bolnišnice boljši od zavarovalni- 
čarjev in zmagali z 8:3.
V  okviru donatorske akcije Danes 
sem slišala tvoj srček, v kateri bodo 
do konca leta s CTG-aparati ozi- 
roma kardiotokografi obdarili 
vseh 14 porodnišnic po Sloveniji, 
je novo aparaturo že dobil oddelek 
za ginekologijo in porodništvo pri 
SB Murska Sobota. K ot je pove- 
dala Suzana Prelec Bračko, direk- 
torica sektorja za rezidenčne upo- 
rabnike pri Telekomu Slovenija, 
skupna vrednost donacij za vseh 
14 porodnišnic znaša kar 125 ti- 
soč evrov. To pomeni, da vrednost 
posamezne aparature znaša skoraj 
9 tisoč evrov.
Predstojnik ginekološkega oddel-

ka mag. Zlatko Subinski, ki je do- 
nacijo sprejel skupaj z direktorjem 
Ernestom Borcem, je ob tej prilo- 
žnosti dejal, da bo nova naprava v 
porodnišnici zelo dobrodošla pred 
in med porodom , saj om ogoča 
spremljanje otrokovega in mate- 
rinega srčnega utripa ter drugih 
pom em bnih funkcij porodnice 
in otroka. Nekaj CTG-aparatov 
v porodnišnici že imajo, a so vsake- 
ga novega zelo veseli. Z odprtjem 
nove porodnišnice letos spomladi 
so se pogoji dela neprimerno iz- 
boljšali, porodnice pa imajo tudi 
možnost poroda v vodi. In kar je 
najpomembnejše: povečuje se šte- 
vilo rojstev. Teh naj bi bilo letos na 
oddelku skupaj okrog 850.

Dobra praksa Splošne bolnišnice Murska Sobota
Splošna bolnišnica je dobitnica 
priznanja s področja dobre pra- 
kse. V  okviru evropske kampanje 
»Naredite si breme lažje« so le- 
tos na Ministrstvu za delo, dru- 
žino in socialne zadeve že petič 
organizirali nacionalno tekmova- 
nje za priznanje »D obra  praksa 
na področju varnosti in zdravja 
pri delu«. Na nacionalno tekmo- 
vanje se je prijavila tudi Splošna 
bolnišnica Murska Sobota, ki je 
poleg podjetja Savatech, d. o. o., 
dobitnica častnega priznanja. Po 
kriterijih ministrstva je mursko- 
soboška bolnišnica dala izjemen

in inovativen prispevek k celo- 
stnemu reševanju problematike 
kostno-mišičnih obolenj, vključ- 
no z njihovim preprečevanjem 
ter rehabilitacijo in ponovnim 
vključevanjem delavcev, ki trpi- 
jo zaradi teh obolenj, v delovni 
proces.

Smo dovolj čili 
za delo?
M edicinska stroka ugotavlja, 
da so kostno-mišična obolenja 
najpogostejša z delom povezana

težava v Evropi. Podatki kažejo, 
da skoraj četrtina delavcev v EU  
trpi zaradi bolečin v hrbtu, več 
kot petina pa zaradi bolečin v 
m išicah. Invalidska kom isija 
Z P IZ  ugotavlja, da se število 
prim erov invalidnosti zaradi 
kostno-mišičnih obolenj iz leta 
v leto povečuje. Težav se zavedajo 
tudi v Splošni bolnišnici Murska 
Sobota, kjer so v letu 2006 pri- 
stopili k praktičnemu izvajanju 
projekta »Č ili za delo«, ki ga na 
nacionalni ravni vodi Klinični 
inštitut za medicino dela, pro- 
meta in športa. K  projektu so v

bolnišnici pristopili s podrobno 
analizo zdravja svojih zaposlenih, 
in ta obsežna analiza je pokazala, 
da so ravno bolezni, ki prizade- 
nejo kostno-mišični sistem in 
vezivno tkivo, najpogostejši ra- 
zlog koriščenj a bolniškega staža. 
Pri projektu so bili pozorni na 
promocijo zdravja, ki so jo uspe- 
šno predstavljali skozi različne 
aktivnosti; tako se je zvrstilo več 
seminarjev, delavnic, športnih 
dogodkov ipd. Strokovnjaki so 
udeležence seznanjali z dejstvi o 
zdravi prehrani, o učinkovitosti 
nordijske hoje in vseh ostalih
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Do Trubarja se je slovenščina zapisovala, 
po njem pa pisala Aleksandra Grah

V soboto, pred državnim praznikom ob 
dnevu reformacije, je v Evangeličanski 
cerkvi v Murski Soboti potekala osre- 
dnja slovesnost.
Dan reformacije v Sloveniji pra- 
znujemo od leta 1992, ko je bil 
kot državni praznik tudi uradno 
sprejet. Reformacija ima koreni- 
ne v 15. in 16. stoletju; to versko 
gibanje si je prizadevalo za pre-

oblikovanje katoliške Cerkve na 
podlagi prvotnega krščanstva. Za 
reformacijo na Slovenskem je bila 
najpomembnejša nemška, ki jo 
je sprožil Martin Luter. Luter je 
odločno nastopil proti rimskoka- 
toliški cerkvi, želel je zavreči blišč 
Rima ter vero in cerkev približati 
preprostim ljudem. Posledično so 
bili verski obredi in knjige v doma- 
čem jeziku, ne pa kot pri katolikih

v latinščini. Tudi zato je v dobi re- 
formacije nastala prva slovenska 
knjiga. Proslava je temu gibanju 
namenila velik poklon.

Visok jubilej

N a proslavi je v pozdravnem 
n agovoru  spregovoril šk o f 
Evangeličanske cerkve v Sloveniji 
mag. Geza Erniša, ki je poudaril 
posebno vrednost tega praznika in 
seveda Primoža Trubarja ter enega 
največjih prekmurskih protestant- 
skih piscev in narodnega buditelja 
Kuzmiča. Kot slavnostni govornik 
je nastopil akademik dr. Matjaž 
Kmecl. Prihodnje leto se nam 
obeta visok jubilej, in sicer 500. 
obletnica Trubarjevega rojstva. 
Priprave na ta pomemben jubilej 
so v evangeličanski skupnosti že v 
polnem teku.

Koralno petje

Naš glavni reformator je veliko 
pozornost posvetil tudi pesm a- 
rici, kajti glasba je imela v prote- 
stantski cerkvi izjemen pomen. 
Že Luter je bil prepričan, da je 
glasba eden najlepših in najkra- 
snejših božjih darov, pri čemer 
mu Trubar ni oporekal. Utrinek 
nekaterih slovenskih protestant- 
skih napevov Primoža Trubarja in 
njegovih sodobnikov je s koralnim 
petjem prikazal Združeni moški 
pevski zbor iz Koroške. Zbor se 
je predstavil s korali iz pesmaric 
slovenskih protestantov. Vsi zapeti 
protestantski napevi so bili iz vi- 
rov Danila Podkorna in dr. Josipa 
Čerina po izboru zborovodje 
Janeza Kolariča. Zbor je nastop 
pričel s pesmijo »N u  pujte vsi lju- 
d je «  iz Katekizma (1550) in kon- 
cert zaključil s pesmijo z naslovom 
»M arija, dečla žegnana«.

13



JAVNE OBJAVE

Na podlagi določil Zakona o stvarnem premoženju države, pokrajin in občin (Uradni list RS št. 14/2007) in Uredbe o stvarnem premoženju države, pokrajin 
in občin (Uradni list RS št. 84/2007 in 94/2007) Mestna občina Murska Sobota, Kardoševa 2, 9000 Murska Sobota, objavlja

JAVNO ZBIRANJE PONUDB

za oddajo prostora v najem v Pokrajinski in študijski knjižnici Murska Sobota

I. NAJEMODAJALEC
Mestna občina Murska Sobota, Kardoševa 2, 9000 Murska Sobota

II. PREDMET NAJEMA
Predmet najema je poslovni prostor v pritličju Pokrajinske in študijske knji- 
žnice Murska Sobota, Zvezna ulica 10, 9000 Murska Sobota, skupne povr- 
šine 49 m2 in je primeren za opravljanje mirne poslovne dejavnosti. Prostor 
ni dokončan, najemojemalec ga bo dolžan na lastne stroške usposobiti za 
poslovanje, skladno z že urejenimi prostori v objektu. Vložena sredstva v 
usposobitev poslovnega prostora se bodo najemniku povrnila s pobotom 
najemnine v višini dejanske vrednosti izvedene investicije. V usposobitev 
poslovnega prostora in v pobot najemnine ne spada pisarniška oprema, ki 
jo bo zagotovil najemojemalec.

III. IZHODIŠČNA NAJEMNINA
Izhodiščna najemnina znaša 14 € /  m2 poslovnega prostora mesečno 
(brez DDV) in se mesečno usklajuje z indeksom cen življenjskih potrebščin 
v Republiki Sloveniji.

IV. POGOJI NAJEMA
1. Najemnik mora tekoče vzdrževati predmet najema. Najemnik je dolžan 

z upravljavcem objekta skleniti pogodbo glede pokrivanja obratovalnih 
stroškov (elektrika, ogrevanje, čiščenje ipd.). Prostor se oddaja za dobo 
5 let z možnostjo podaljšanja najemnega razmerja.

2. Najemnik mora skleniti najemno pogodbo v roku 15 dni po prejemu pi- 
snega obvestila o izbiri, v nasprotnem primeru se šteje, da je od najema 
odstopil. V tem primeru zapade varščina v korist najemodajalca.

V. POGOJI SODELOVANJA
a) Na razpisu lahko sodelujejo fizične ali pravne osebe, pod pogojem, da 

so državljani Republike Slovenije ali druge države članice Evropske unije 
oziroma imajo sedež v državi članici Evropske unije. Državljanstvo se 
izkazuje s potrdilom o državljanstvu oziroma kopijo osebnega dokumenta, 
iz katerega je razviden podatek o državljanstvu (potni list, osebna izka- 
znica). Sedež pravne osebe se izkazuje z izpisom iz sodnega registra.

b) Na razpisu lahko sodelujejo ponudniki, ki so registrirani za opravljanje 
poslovne dejavnosti. Ponudniki morajo ponudbi priložiti ustrezno dokazilo 
o registraciji za opravljanje dejavnosti (fizične osebe -  potrdilo o vpisu 
v Poslovni register; pravne osebe -  izpis iz sodnega registra).

c) Obvezno je vplačati varščino (kavcijo) za resnost ponudbe v višini 500 
EUR, na TR 01280-0100011405 Banka Slovenije. Uspelemu ponudniku 
bo varščina vračunana v ceno najemnine, neuspelemu pa vrnjena v roku 
8 dni od izbire najugodnejšega ponudnika.

d) Pisno ponudbo je potrebno predložiti z naslednjo vsebino:
- ime in priimek oziroma podjetje, naslov stalnega bivališča oziroma 

sedež ponudnika, številko transakcijskega računa, matično in davčno 
številko;

- fizične osebe: potrdilo o državljanstvu ali kopijo osebnega 
dokumenta;

- pravne osebe: overjen izpisek iz sodnega registra, ki ne sme biti 
starejši od 90 dni;

- pooblastilo, overjeno pri notarju, v primeru, da se ponudba poda po 
pooblaščencu;

- ponujeno mesečno višino najemnine na m2, ki ne sme biti nižja od 
izhodiščne najemnine;

- opis in predstavitev poslovne dejavnosti, ki bi jo ponudnik izvajal v 
prostorih, ki so predmet javnega razpisa;

- potrdilo o plačilu varščine;
- izjava, da se strinja z vsemi pogoji razpisa, z lastnoročnim podpisom 

ponudnika oziroma pooblaščenca;
- izjava ponudnika, da ponudba velja še 90 dni od dneva javnega od- 

piranja ponudb.

e) Ponudba se bo štela za pravočasno, če bo prispela najkasneje do 14. 
12.2007 na naslov: Mestna občina Murska Sobota, Kardoševa 2, 9000 
Murska Sobota, Oddelek za gospodarske in negospodarske dejavnosti, 
z oznako: «NE ODPIRAJ -  PONUDBA -  JAVNI RAZPIS ZA ODDAJO 
POSLOVNEGA PROSTORA V PISK V NAJEM«. Na hrbtni strani ovojnice 
mora biti označen polni naslov pošiljatelja. Nepravočasne ali nepopolne 
ponudbe najemodajalec ne bo upošteval.

VI. POSTOPEK IZBIRE NAJUGODNEJŠEGA PONUDNIKA
1. Javno odpiranje ponudb bo v prostorih Mestne uprave Mestne občine 

Murska Sobota, Kardoševa 2, 9000 Murska Sobota, III. vhod -  3. nad- 
stropje, dne 17.12. 2007 ob 12. uri.

2. Izbor najugodnejšega ponudnika bo opravila komisija najemodajalca in 
vse ponudnike obvestila o izboru v roku 30 dni po odpiranju ponudb.

3. Kot najugodnejši ponudnik bo izbran ponudnik, ki bo za poslovni prostor, 
ki je predmet tega razpisa, ponudil najvišjo mesečno najemnino.

4. Najemodajalec na podlagi tega zbiranja ponudb ni zavezan k sklenitvi 
najemne pogodbe z najugodnejšim ponudnikom oz. lahko začeti posto- 
pek do sklenitve najemne pogodbe ustavi.

VII. INFORMACIJE
Vsa pojasnila v zvezi z najemom ter ogledom predmeta najema v času 
razpisa lahko zainteresirani ponudniki dobijo na Mestni upravi Mestne 
občine Murska Sobota, Kardoševa 2, 9000 Murska Sobota, Oddelek za 
gospodarske in negospodarske dejavnosti, od ponedeljka do petka med 8. 
in 14. uro na telefon: 02 525 1662 -  Daria Potočnik.

Mestna občina Murska Sobota 
Župan

Anton Štihec, univ. dipl. inž. grad.
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JAVNE OBJAVE

Javni stanovanjski sklad Mestne občine Murska Sobota, Kardoševa 2,9000 Murska Sobota, objavlja

JAVNO PONUDBO

za oddajo stanovanjske hiše za namen Zavetišča za brezdomce

I. NAJEMODAJALEC
Javni stanovanjski sklad Mestne občine Murska Sobota, Kardoševa 2 , 9000 
Murska Sobota

II. PREDMET NAJEMA
Predmet najema so nepremičnine parce. .št. 2446 dvorišče v izmeri 133 m2, 
stanovanjska stavba v izmeri 100 m2, gospodarsko poslopje v izmeri 37 
m2 in parc . št. 2447 sadovnjak v izmeri 335 m2, obe vpisani v vi. št. 504 
k. o. Murska Sobota.

III. IZHODIŠČNA NAJEMNINA
Najemnina za pisarniške prostore znaša 100 €  mesečno (brez DDV) in 
najemnina za vsakega posameznega uporabnika zavetišča 50 €  mesečno 
(brez DDV).

IV. POGOJI NAJEMA
1. Najemnik mora tekoče vzdrževati predmet najema. Najemnik je dolžan 

mimo najemnine tekoče plačevati stroške obratovanja: električno ener- 
gijo, ogrevanje, čiščenje ipd. Nepremičnina se oddaja za dobo 5 let. Vse 
obveznosti najemnika začnejo teči z dnem podpisa najemne pogodbe, 
ne glede na čas, ko bo najemnik pričel z opravljanjem dejavnosti.

2. Najemnik mora skleniti najemno pogodbo v roku 15 dni po prejemu pi- 
snega obvestila o izbiri, v nasprotnem primeru se šteje, da je od najema 
odstopil.

3. Izbrani najemnik je dolžan mesečno plačevati najemnino v roku 8 dni po 
prejemu računa najemodajalca.

V. POGOJI SODELOVANJA
a) Na razpisu lahko sodelujejo:

- javni socialnovarstveni zavodi, ki v okviru svoje redne dejavnosti ne 
izvajajo dejavnosti socialnega programa na področju brezdomstva,

- dobrodelne organizacije kot prostovoljne in neprofitne organizacije, 
ki jih z namenom, da bi reševale socialne stiske občanov Mestne 
občine Murska Sobota, ustanovijo posamezniki v skladu z zakonom 
ali verske skupnosti,

- organizacije za samopomoč kot prostovoljne in profitne organizacije, 
ki jih v skladu z zakonom ustanovijo posamezniki z namenom, da bi v 
njih skupno reševali socialne in zdravstvene potrebe svojih članov,

- invalidske in humanitarne organizacije kot prostovoljne neprofitne 
organizacije, ki jih ustanovijo invalidi in drugi posamezniki v skladu 
z zakonom, da v njih izvajajo posebne socialne programe in storitve, 
utemeljene na značilnostih invalidnosti po posameznih funkcijskih 
okvarah, ki ogrožajo socialni položaj invalidov,

- druga društva in zavodi, ki izvajajo občinske programe na področju 
sociale in zdravstva ali občinske programe izboljšanja kvalitete življe- 
nja za občane Mestne občine Murska Sobota.

b) Na razpisu lahko sodelujejo ponudniki, ki so registrirani za opravljanje
dejavnosti na področju sociale. Ponudniki morajo ponudbi priložiti:

- odločbo oziroma sklep o registraciji (od upravne enote za društva 
oziroma od sodišča za ustanove in zavode), da so registrirani za 
opravljanje socialnovarstvenih dejavnosti. Namesto odločbe ali skle- 
pa o registraciji se lahko predloži odločba o statusu društva, ki deluje 
v javnem interesu na področju socialnega varstva,

- obvestilo o identifikaciji in razvrstitvi dejavnosti Statističnega urada

Republike Slovenije. Če se priloži odločba o statusu društva, ki deluje 
v javnem interesu, obvestila o identifikaciji in razvrstitvi dejavnosti ni 
potrebno priložiti.

c) Pisno ponudbo je potrebno predložiti z naslednjo vsebino:
- ime in priimek oziroma podjetje, naslov stalnega bivališča oziroma 

sedež ponudnika, številko transakcijskega računa, matično in davčno 
številko;

- overjen izpisek iz sodnega registra, ki ne sme biti starejši od 90 
dni;

- pooblastilo, overjeno pri notarju, v primeru, da se ponudba poda po 
pooblaščencu;

- ponujeno mesečno višino najemnine, ki ne sme biti nižja od izhodišč- 
ne najemnine;

- izjava, da se strinja z vsemi pogoji razpisa z lastnoročnim podpisom 
ponudnika oziroma pooblaščenca;

- zaključni račun za leto 2006;
- izjava ponudnika, da ponudba velja še 90 dni od dneva javnega od- 

piranja ponudb;
- dosedanje reference s področja sociale;
- podpisani osnutek pogodbe o oddaji stanovanjske hiše Tomšičeva 16, 

9000 Murska Sobota za namen Zavetišča za brezdomce v najem.
d) Ponudba se bo štela za pravočasno, če bo prispela najkasneje do 23. 

11.2007 do 12. ure na naslov: Javni stanovanjski sklad Mestne občine 
Murska Sobota, Kardoševa 2, 9000 Murska Sobota, z oznako: «NE 
ODPIRAJ -  PONUDBA -  JAVNI RAZPIS ZA ODDAJO STANOVANJSKE 
HIŠE ZA NAMEN ZAVETIŠČA ZA BREZDOMCE«. Na hrbtni strani ovojnice 
mora biti označen polni naslov pošiljatelja. Nepravočasne ali nepopolne 
ponudbe najemodajalec ne bo upošteval.

VI. POSTOPEK IZBIRE NAJUGODNEJŠEGA PONUDNIKA
1. Odpiranje ponudb bo v prostorih Javnega stanovanjskega sklada Mestne 

občine Murska Sobota, Kardoševa 2, 9000 Murska Sobota, III. vhod 
-  2. nadstropje, dne 23.11.2007, ob 13. uri. Predstavniki ponudnikov 
se morajo v primeru prisotnosti pri odpiranju ponudb izkazati z osebnim 
dokumentom oz. s pooblastilom ponudnika.

2. Izbor najugodnejšega ponudnika bo opravila komisija najemodajalca in 
vse ponudnike obvestila o izboru v roku 15 dni po odpiranju ponudb.

3. Merilo za izbor najugodnejšega ponudnika je: ponujena najvišja naje- 
mnina 50 %, reference 50 %.

4. Najemodajalec na podlagi tega zbiranja ponudb ni zavezan k sklenitvi 
najemne pogodbe z najugodnejšim ponudnikom oz. lahko začeti posto- 
pek do sklenitve najemne pogodbe ustavi.

VII. INFORMACIJE
Razpisno dokumentacijo in vsa pojasnila v zvezi z najemom ter ogledom 
predmeta najema v času razpisa lahko zainteresirani ponudniki dobijo na 
sedežu Javnega stanovanjskega sklada Mestne občine Murska Sobota, 
Kardoševa 2, 9000 Murska Sobota, od ponedeljka do petka med 8. in 14. 
uro na telefon: 02 525 16 26 ali 02 525 16 27.

Javni stanovanjski sklad 
Mestne občine Murska Sobota 

Predsednica uprave 
Gaby Farič, univ. dipl. ekon.
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AKTUALNO

Se Hotelu Diana obetajo Boljši časi?
Karlo Vratarič

V minulem mesecu je murskosoboški 
Hotel Diana dobil nove lastnike. To se
je zgodilo po podpisu kupoprodajne 
pogodbe med ljubljansko finančno 
družbo Hypo Leasing in družbo 
Turizem naložbe, ki sodi v Skupino 
Svit znanega podjetnika iz Slovenske 
Bistrice Jožeta Pipenbaherja.

Višina kupnine za hotel ni zna- 
na, predvideva pa se znesek v vi- 
šini nekaj manj kot štiri milijone 
evrov, medtem ko bo za obnovo 
namenjenih 3,5 milijona evrov. 
Po zagotovilih novih lastnikov 
se bo nadaljevala hotelska de- 
javnost, poslovanje pa bo vodila 
novoustanovljena družba M S 
hoteli, družba za turizem in iz-

vajanje projektov. »H ote l ostaja 
v dosedanji vsebini, v prihodnje 
pa se bodo zgodile pomembne 
strateške usmeritve, za katere se 
bomo odločili v smislu ponudbe, 
v sami dejavnosti hotelirstvo pa 
ne bo bistvenih sprememb,« pra- 
vi Jože Pipenbaher.
Se pa obetajo spremembe na 
področju kulinarike in wellness 
storitev, ki bodo dopolnjene. 
Doslej je s hotelom  upravljala 
družba RPS 04, ki se z novimi la- 
stniki dogovarja za prevzem vseh 
zaposlenih delavcev, medtem ko 
usoda Hotela Dobray v tem tre- 
nutku še ni znana. »Najem na po- 
godba nam poteče konec meseca 
novembra. Kaj se bo s Hotelom 
Dobray zgodilo, je stvar Hypo 
Leasinga. Kapitalska moč naše 
družbe je majhna, objekt želimo 
prepustiti nekomu z vizijo in dol- 
goročnimi načrti, zato podaljšanje

najema ne pride v poštev,« pra- 
vi direktor RPS 04 Janez Sever. 
Za drugi hotel, bolj znan pod 
imenom Zvezda, ki je bil nekdaj 
v lasti Radenske, obstaja veliko 
zanimanje, za njegov nakup pa 
se niso odločili v družbi Turizem 
naložbe. »Iz  določenih razlogov 
nam Zvezda ni bila zanimiva, ker 
je tam potrebno nekatere stvari še 
urediti, predvsem v smislu doku- 
mentacije. V  tem trenutku bi bila 
zadeva prehitra in neprimerna,« 
je pojasnil Pipenbaher in dodal: 
»Razgovori v to smer so potekali, 
vendar se v tem trenutku nismo 
odločili za nakup, kar pa ga kdaj 
v prihodnje ne izključuje.«
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AKTUALNO

Godba s tradicijo
Aleksandra Grah

Prekmurska godba Bakovci je bila 
ustanovljena leta 1928 in v vseh 
teh letih neprekinjeno deluje ter se 
razvija. Pred kratkim so se udeležili 
koncerta v Srbiji, kjer so tamkajšnjo 
publiko navdušili.
Godbo sestavljajo glasbeniki sre- 
dnje in mlade generacije, ki jih 
povezuje in druži veselje do glasbe 
in prijetnega druženja. Pred pribli- 
žno osmimi leti je dirigentsko pa- 
lico prevzel prof. Željko Ritlop in 
takrat se je tudi pričel pravi vzpon

godbe. Izboljšala se je kakovost, 
k temu so pripomogli tudi novi 
perspektivni člani. Sodelujejo in 
prejemajo najvišje nagrade na tek- 
movanjih, nastopajo na različnih 
kulturnih prireditvah. Vsako leto 
so stalni spremljevalci božično- 
novoletnih ter Martinovih koncer- 
tov. Gostovali so že v Avstriji, na 
Madžarskem, v Italiji in nazadnje 
v Srbiji, kjer so prejemali dobre 
kritike ter pohvale.
Za zadnji nastop v Srbiji so prejeli

povabilo od kulturne skupnosti 
mesta Šabac za izvedbo samostoj- 
nega koncerta na tamkajšnji prire- 
ditvi z naslovom “Jesenski dnevi 
kulture”. Tako se je 42 članov godbe 
in trije člani skupine Murska per- 
cussion ensemble ter kontrabasist 
Janez Čizmazija napotilo v Srbijo. 
Predsednik godbe Roman Balažič 
je povedal: »B ili smo zadovoljni s 
sprejemom in z dejstvom, da nam je 
koncert odlično uspel. Veliko naših 
mladih članov je bilo prvič v Srbiji,

nasploh pa smo bili presenečeni, ko 
smo v mestu videli plakate z našo 
sliko in pisavo v cirilici.«
Odlično izpeljan koncert v Srbiji 
godbi daje nov zagon in motiva- 
cijo za delo, saj so se že začeli pri- 
pravljati na Miklavžev koncert in 
božično-novoletni koncert, ki se 
že siloma približujeta. Pripravljajo 
se pa tudi na jubilejni dogodek, in 
sicer 80. obletnico delovanja godbe 
Bakovci, ki jo bodo obeležili v letu 
2008.

Teden vseživljenjskega 
učenja 2007 Geza Grabar

Z  nizom aktivnosti se je v prom o- 
cijo različnih oblik izobraževanj 
za odrasle tudi letos vključila 
Ljudska univerza Murska Sobota. 
Čez 20 pomurskih ustanov in p o- 
sameznikov, ki delujejo v času te- 
dna vseživljenjskega učenja v par- 
tnerstvu murskosoboške Ljudske 
univerze in pod geslom Pomurje 
-  enake možnosti za vse, je v tem 
času pripravilo kar 74  različnih 
prireditev.
Že na uvodni slovesnosti v 
Zavodu za permanentno izobra- 
ževanje Ljudska univerza Murska 
Sobota se je predstavila študijska 
skupina Računalništvo, 8. stopnja 
Univerze za tretje življenjsko ob- 
dobje pri LU, katere člani so do- 
bitniki priznanj Andragoškega 
centra Slovenije za posebne do- 
sežke na področju izobraževanja 
odraslih. N a posebni prireditvi

v Postojni so jih prejeli Ernest 
Kološa, mag. Emerik Zver, Anton 
Benkovič, Stefan C ipot, Ivanka 
Klopčič-Casar, Silvestra Kološa, 
Janez Kučan, A lojz Kuzm ič, 
Am alija Prelog in Stefan Toth. 
Gotovo ni odveč tudi podatek, 
da skupina v skoraj nespremenjeni 
sestavi deluje že polnih osem let. 
N a uvodni prireditvi so svoje ak- 
tivnosti v tednu vseživljenjskega 
učenja predstavili M estna obči- 
na Murska Sobota, Zavod RS za 
zaposlovanje -  Območna služba 
Murska Sobota, Center za social- 
no delo Murska Sobota, Društvo 
Sonček, srednja zdravstvena in 
srednja ekonomska šola, Upravna 
enota Murska Sobota, Društvo pa- 
raplegikov Prekmurja in Prlekije 
in K G Z  Murska Sobota.

Glasbeno dogajanje
v Murski Soboti

V soboto 24. novembra bo v murskosoboškem kinu Park nastopila 
Neisha s skupino. Avtorica, ki je v izredno kratkem času osvojila 
Slovenijo, bo v Murski Soboti predstavila svoj novi album imenovan 
Nor je ta svet. '
V petek 7. decembra bo v soboškem M IKK-u potekal koncert kon- 
traverzne hrvaške skupine L E T  3. Koncert je prava decemberska 
poslastica, saj L E T  3 na odru vedno znova presenečajo s kontra- 
verznim izgledom in besedili.
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AKTUALNO

Romska prireditev
Drugačnost nas združuje Karlo Vrataric

V murskosoboški kinodvorani je sredi meseca ok- 
tobra v organizaciji Zveze Romov Slovenije potekala 
tradicionalna prireditev Drugačnost nas združuje. 
Na njej sta bila izpostavljena visoka raven varstva 
manjšinskih pravic in zakon o romski skupnosti, ki 
ga je Slovenija sprejela kot prva v Evropski uniji.

Zakon o romski skupnosti je bil v državnem 
zboru z večino sprejet 30. marca letos, obstaja 
pa še dvanajst področnih zakonov. Slovenija je 
prva članica Evropske unije, ki se lahko pohvali 
s posebnim zakonom, ki ureja položaj romske 
skupnosti, zaradi česar nam mednarodna sku- 
pnost priznava visoko raven varstva manjšin- 
skih pravic ter jo kot zgled ponuja številnim 
drugim državam. »Vesel sem že tradicionalne 
prireditve Drugačnost nas združuje, ki prispe- 
va k širšemu poznavanju in razumevanju rom- 
ske kulture. Ljudje živimo v različnih državah 
in pripadamo različnim narodom in etničnim 
skupinam. Vsekakor pa so pravice manjšin 
bistvena sestavina človekovih pravic, ki jim 
države, ki se želijo prepoznavati kot demo- 
kratične, posvečajo posebno pozornost. Zato 
zagotavljajo manjšinam posebno pravno var- 
stvo in nadzor nad njegovim uresničevanjem z 
mednarodnimi standardi, ki se jim posamezne 
države zavežejo in ki so zajeti v normativni 
ureditvi. Za varstvo identitete manjšin je na- 
mreč ključnega pomena zakonsko varstvo. Kar

zadeva normativno raven, spada Slovenija med 
zgledne države,« je povedal direktor vladnega 
Urada za narodnosti Stane Baluh.
»V  zadnjem času se velikokrat uporablja poi- 
menovanje ljudi s Cigani in Romi. Svet Evrope, 
ki je res velika avtoriteta, na področju varstva 
človekovih pravic in temeljnih svoboščin upo- 
rablja oba izraza. In to zato, ker ste se sami pri- 
padniki narodnosti opredelili za uporabo obeh 
izrazov. Za vse nas kot državljani Slovenije pa 
je pomembneše spoštovati in upoštevati svojo 
ustavo in njen 34. člen, ki govori o pravici do 
osebnega dostojanstva in varnosti,« je povedal 
direktor Mestne uprave Murska Sobota Bojan 
Petrijan. V  bogatem kulturnem in glasbenem 
programu, ki je sledil, so med drugim nasto- 
pili Romska folklorna skupina iz Prekmurja, 
Dušan Horvat - Vajta, Romeo Horvat - Popo 
in Halgato band.
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AKTUALNO

Demonstracijski prikaz
Priprava tal za setev Geza Grabar

N a Srednji kmetijski šoli Rakičan poleg kla- 
sičnega prenosa znanja mladim in v obliki

dodatnih izobraževanj, tečajev in strokovnih 
srečanj odraslim skrbijo tudi za različne prak- 
tične prikaze. Najbolj obiskani so prav prika- 
zi uporabe in delovanja kmetijskih strojev in 
priključkov. Različnim tovrstnim prikazom 
je pred jesensko setvijo sledila demonstracija 
strojev za pripravo tal pri setvi.
Uvodoma sta specialista za poljedelstvo Žita 
Flisar-Novak (K G Z  M urska Sobota) in za 
kmetijsko mehanizacijo mag. Marjan Dolenšek 
(K G Z  Novo mesto) govorila o različnih obli- 
kah obdelave tal oziroma o plugih kot temelj-

nem orodju za pripravo tal. Flisar-Novakova je 
poudarila, da se je na težjih tleh priporočljivo 
posluževati konvencionalne, torej klasične ob- 
delave tal, na lažjih in srednje težjih tleh pa se 
vse več poljedelcev poslužuje tudi direktnih 
setev in konzervirajoče obdelave.
Številni obiskovalci so se potem lahko iz prve 
roke seznanili z različnimi najnovejšimi stroji 
za pripravo tal pri setvi: plugov, vrtavkastih 
bran, zgoščevalnih valjarjev, predsetvenikov, 
kombinacij bran in sejalnic ter tudi mulčerjev 
ali drobilnikov za koruzišče.

V Rakičanu
Bogata jesenska razstava

Jesen z bogastvom različnih plodov in mavričnih barv se tudi le- 
tos kaže v vsej svoji lepoti. S tradicionalno razstavo nanjo že vrsto 
let opozarjajo dijaki Srednje kmetijske šole Rakičan. Prvi teden 
v oktobru je bila okolica šole ter prenekatera učilnica tudi letos v 
znamenju jesenske razstave Spoznavajmo jesen v vsej njeni lepoti.
Več kot 150 dijakov šole, ki se po (starem) programu izobražujejo za 
poklice kmetijskega in vrtnarskega tehnika ter pomočnika kmetovalca, 
je skupaj z učitelji dodalo umetniško snovanje, za povrh pa še cvetlične 
aranžmaje in vezave ter like, in zopet je sedaj že prepoznavna jesenska 
razstava zaživela v vsej svoji lepoti.
K ot je povedala letošnja vodja razstave profesorica praktičnega pouka 
s področja gospodinjstva Marjeta Trafela, so bili zunanji prostori šole 
namenjeni izložbi poljedelskih in gozdnih plodov, notranji pa sad- 
jarstvu in vinogradništvu ter v povezavi z vsemi pridelki in plodovi 
še kulinarični razstavi. Aranžmaji in cvetlične vezave pa so poživljali 
pridelke, plodove in izdelke na obeh prostorih.
Kot že rečeno so razstavo pripravili ter jo  skupaj z mentorji za posame- 
zna področja -  Gerda Ambruž (sadjarstvo in vinogradništvo), Ksenija 
Kous (poljedelstvo), Simona Potočnik (cvetlične vezave), Marjeta 
Trafela (kulinarika) in Franc Tratnjek (gozdni sadeži), postavili dijaki 
vseh letnikov.
Dijaki zaključnih letnikov tudi ob tej priložnosti v okviru podjetniškega 
praktikuma pod mentorstvom dr. Roberta Janže postavili še stojnice 
ter izdelke iz sadja v obliki marmelad, napitkov ter jedi tudi prodajali;

učenci turističnega krožka, ki ga na šoli vodi Marija Štefanec, pa so 
skrbeli za vodene oglede po razstavi.
M ed gosti razstave so ob malčkih iz vrtcev, osnovnošolcev v okviru na- 
ravoslovnih dni ter dijakov bližnje srednje zdravstvene šole bili tudi va- 
bljeni gostje, nekdanji zaposleni šole ter starši dijakov. S časom trajanja 
jesenske razstave so namreč tudi letos sovpadali roditeljski sestanki.
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KULTURA

Kultura združuje
Medobčinsko društvo slepih in slabovidnih Murska Sobota je ob pod- 
pori Mestne občine Murska Sobota organiziralo kulturno prireditev z 
naslovom »Kultura, steber enakih možnosti za vse«. Srečanje se je od- 
vijalo v soboto, 13.10.2007, v Grajski dvorani murskosoboškega gradu. 
Zbranim je spregovoril predsednik Medobčinskega društva slepih in 
slabovidnih Anton Tonček Kos, ki je med drugim povedal: »Č eprav 
živimo v večni temi, polnočutnemu svetu vedno znova dokazujemo, da 
se jo da premagati in da je pravzaprav edina tema -  neznanje. Slepi smo 
znali najti enakopravno pot v življenje s polnočutnimi ljudm i.«
N a prireditvi so razmišljali, kaj pomeni biti slep, kako je, ko si oropan 
za čutenje in doživetje sveta, ki ga poznajo drugi. Vsak človek je edin- 
stven in drugačnost moramo sprejeti. Enakopravno vključevanje v vse 
sfere življenja na žalost vedno ni omogočeno vsem, čeprav bi moralo 
biti drugače. S kulturno prireditvijo so zbrani slepi in slabovidni vsaj 
malo začutili, d a  je lahko ravno kultura nosilni steber, ki ponuja enake 
možnosti za vse, ne glede na to, kakšen si.
Kulturni program so s pesmijo in melodijo zapolnili Natalija Forjan, 
Borut Vrbančič, Samo Kazar, Stefan Šadl s harmoniko in pa gostje iz 
Madžarske.

Jesen Elizabeta Rožm an

Jesen odela te je v barve, ki srcu najdražje so. Mraz odvzel bo to lepoto, 
potreben počitek bo. Jesen kot letni čas, ves čaroben, odet z najlepšimi 
barvami. Oko se ne more načuditi vseh teh odtenkov in moči narave. 
Sprehod skozi barve te napolni z neko čudno lepoto, občutek imaš, da ima 
nekdo čarobni čopič, s katerim vse to ustvari. Ujamemo še tiste zadnje 
tople sončne žarke. Še vedno se je lepo ustaviti, poklepetati, v zraku pa 
se vrtinčijo listi vseh barv.
Ko bo sonce izgubilo svojo moč, ko bo veter postal hladnejši in mavričnih 
barv jeseni ne bo več, se bo narava odpočila. A odpočila le toliko, da bo 
lahko spet oživela.
Jesen življenja? O tem govorimo ali razmišljamo, kot bi bilo zadnje 
obdobje človeka. To obdobje je lahko kratko ali dolgo. Torej je lahko 
jesen življenja v različnih letih. Če razmišljamo o lepoti jeseni, zakaj 
ne bi razmišljali o lepoti življenja? V jeseni vse dozori, tudi človek. 
Le narediti moramo nekaj zase, najti zadovoljstvo v tistem, kar nas 
izpolni, bogati. Naša jesen naj bo paleta pisanih barv, ki jo bomo našli 
v druženju, ob petju, pisanju, skrbi za zdravje. Možnosti je mnogo, le 
poiskati jih moramo.
Vedno seveda ni tako. Prikrade se otožnost, osamljenost. Takrat nare- 
dimo nekaj dobrega, nasmehnimo se nekomu, podarimo dobro besedo 
tistemu, ki jo potrebuje.
Marija Jalšovec, prostovoljka društva Sopotnik v Celju, pravi: „Najlepši 
del človekovega življenja so njegova majhna dela dobrote in ljubezni!" 
Med drugim tudi pravi: „Osamljenost ni rezervirana niti za posebno 
vrsto ljudi, niti za določen spol, niti za posamezno življenjsko obdobje. 
Osamljenost je občutek, ki ga doživimo vsi."
Res je! Na svetu nisi nikoli sam, osamljen si pa lahko. Sam sebi ne smeš 
dovoliti, da bi bil osamljen prepogosto. Takrat misli niso lepe. Kadar pa 
je  osamljenost dobrodošla, so misli prijetne, spomin se vrne v čas sreče, 
nasmeh ti zaigra na ustnicah.

Sedaj se je  tudi meni prikradel nasmeh na ustnice. Spomnila sem se 
babice. Vsako nedeljoje prišla iz Kroga v Soboto, k maši. V  jeseni, v času 
kostanjev, seje ustavila na tržnici. Takrat so bile stojnice na današnji 
tržnici prijetne in domače. Kupila je  venec kostanjev. Pečene kostanje 
so takrat zavijali v časopisni papir, v škrnicline. Po kosilu pri nas sva se 
odpravili peš v Krog. Pot je  bila vedno prekratka, saj mi je  vso pot pri- 
povedovala o dogodkih, ki so bili meni neznani. V  Krogu je  bil za hišo 
pašnik, na sredini večjajama, okrogpa lugaš. V  tej jam i sva potem pekli 
kostanje. Še danes se spomnim, kako so dišali in kako sva se smejali ena 
iz druge, ker sva bili umazani po obrazu in rokah. In seveda spet pripo- 
vedovanje. Naučila me je mnogo. Vem, da sem j i  olepšala jesen življenja, 
ona pa meni otroštvo in mladost. Vem, da je  mnogo takih mam in babic, 
ki prenašajo svoja doživetja na otroke. Samo čas moramo imeti, da jih  
poslušamo, takrat bo tudi njihovajesen lepa, v katerem koli letnem času. 
Vsako obdobje življenja je  lepo, k tej lepoti lahko dodamo vsi, ne samo 
zase, temveč tudi za druge. Jesen kot letni čas ali jesen življenja -  lepota 
je  odvisna od tega, kako jo  doživljamo, kako občutimo in koliko sami 
dodamo tej lepoti. Največ bomo dali, če bomo ljudje s srcem.
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Mura 05
trikrat pred praznimi tribunami Karlo Vratarič

Le ena osvojena točka v zadnjih treh 

krogih Mure 05 v drugi slovenski ligi 

(op. p. upoštevana ni zadnja tekma 

proti Zavrču) zadošča ob izredni iz- 

enačenosti lige za trenutno sedmo 

mesto na prvenstveni lestvici.

Če lahko štejemo osvojeno točko 
v Izoli na gostovanju pri Bonifiki 
za uspeh, pa sta bili tekmi proti 
Krškemu in Krki popolni razoča- 
ranji. M oštvi sta tako na papirju 
kot v realnosti mnogo manj kako- 
vostni od Mure 05 in tudi najve- 
čji pesimisti so potiho pričakovali 
popoln izkupiček. Končalo pa se 
je povsem nepričakovano -  s po- 
razoma. Še zlasti ne bo odšlo v 
pozabo dogajanje na tekmi proti 
Krškemu, ki je bila odigrana 28. 
oktobra. Fazanerijo je v žalost z 
dvema zadetkoma iz enajstme- 
trovke zavil Miroslav Pilipovič, 
po tekmi pa so se zgodili neljubi 
dogodki.
N ad sojenjem Janeza Babnika 
razočarani gledalci so preskočili 
ograjo in se podali na lov za sodni- 
kom. Le-ta je ob pomoči Murinih 
igralcev kaj hitro uspel priti do

slačilnic, kazen klubu pa je bila 
pričakovana. Disciplinska komi- 
sija Nogom etne zveze Slovenije 
je odredila, da se naslednje tri 
domače tekme morajo odigrati 
pred praznimi tribunami, in de- 
narno kazen v višini 3120 evrov. 
N a zasedanju so kot oteževalno 
okoliščino izpostavili predkazno- 
vanost in neučinkovitost varno- 
stne službe, kot olajševalna okoli- 
ščina pa je bilo upoštevano, da so 
igralci in vodstvo ekipe poskušali 
zaščititi sodnike. Seveda bi se klub 
nad kaznijo lahko pritožil, a tega 
niso storili. » N a  izrečeno kazen 
se nismo odločili pritožiti iz pre- 
prostega razloga, ker -  kolikor je 
nam znano -  še nobena pritožba 
ni obrodila sadov in bi bila pritož- 
ba za klub zgolj dodatni finančni 
zalogaj. Ž e tako bo finančna iz- 
guba na račun kazni, neprodanih 
vstopnic in zagotovitve večjega 
števila varnostnikov in redarjev 
znašala nekje med 12 in 15 tisoč 
evri,« pravi direktor kluba Goran 
Gutalj.
V  izredni izenačenosti lige bi 
črno-beli z zmagama na zadnjih 
dveh tekmah bili tik pod vrhom

lestvice, le dve točki do prvega 
mesta, tako pa zasedajo le sedmo 
mesto. »Jesenski del prvenstva 
se ni iztekel tako, kot smo priča- 
kovali, nihanja so bila prevelika. 
Seveda bi lahko bilo bolje, z malo 
sreče bi lahko bili mnogo više. Ko 
bi na najpomembnejših tekmah 
morali igrati dobro, smo pogrni- 
li na celi črti, zato ne morem biti 
zadovoljen,« pravi kapetan m o- 
štva Marko Balažic in dodaja, da 
gre vzroke za slabe rezultate iska- 
ti predvsem v mladosti moštva in 
velikem številu novih igralcev ter 
posledično neuigranosti, včasih pa 
je kriv tudi kakšen slab dan. 
Čeprav bo čas za temeljitejše ana- 
lize v zimskem premoru, imajo 
nekatere pogovore v klubu že za 
sabo. »D e l analiz smo že opravili 
in povedati je treba, da izkupiček 
glede na okrepitve, ki smo jih pri- 
peljali, ni zadovoljiv. Kot opravi-

čilo se lahko smatra, da se nikjer 
pet, šest novih igralcev ne uigra 
takoj in d a  je to proces, ki zahteva 
svoj čas,« pravi Gutalj. Sklenjeno 
je bilo, da bodo v nadaljevanju 
vsi vložili več truda, da popravijo 
rezultate in predvsem razmerje 
zadetkov, saj je le-to negativno, v 
trinajstih tekmah pa so dosegli le 
toliko zadetkov. Veliko gledalcev 
igralcem na tekmah zameri nebor- 
benost, da pa bi se angažiranost na 
tekmi povečala, se po Gutaljevem 
mnenju ne bi moglo doseči s ka- 
znovanjem: » S  tem ko igralci 
igrajo slabo, že tako ali tako ka- 
znujejo sami sebe, ker ne prejmejo 
premij, dodatni finančni ukrepi pa 
bi utegnili biti nasprotno delujoči, 
saj bi jim lahko ogrozili finančno 
eksistenco.«
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Ulični tek po Murski Soboti Geza Grabar

Konec oktobra je bilo mestno središče

tudi letos v znamenju tradicionalnega 

oktoberskega uličnega teka,  včasih 

imenovanega tudi Tek  okrog  Trga  

zmage. Tako kot  lani  so  organizatorji

---  AK  Panvita  skupaj  z  združenjem  

atletskih sodnikov Murska Sobota, tega

dne združili kar troje tekmovanj: ob že  

omenjenem tradicionalnem uličnem  

teku še odprto prvenstvo  Slovenije v 

cestnem teku na 10km in zaključno 

tekmo za pomurski pokal v rekrea- 

tivnih tekih.

Kljub hladnemu vremenu se ja 
na progah od 220 do 1.300 m za 
najmlajše pa vse do 10 km za člane 
in veterane pomerilo več kot 250 
tekačev. Po končanem tekmoval- 
nem delu so družno Mestna ob- 
čina Murska Sobota, A K  Panvita 
in Radio Murski val pripravili še 
humanitarni tek, kjer so name- 
sto startnine zbirali prostovoljne 
namenske prispevke za odpravo 
posledic septembrske naravne ne- 
sreče v Železnikih.
V  mlajših kategorijah so po večini 
najvišjih uvrstitev posegli mladi 
atleti in atletinje A K  Panvita, in 
sicer Saša Maučec, Anja Benko 
in Urška Martinec. V  osrednjem 
članskem teku je med ženskami 
presenetljivo in z veliko predno- 
stjo slavila vsega 12-letna Katja 
Vrdjuka, članica domačega kluba. 
Zaradi mladosti oziroma staro- 
stne meje 15 let namreč ni ime- 
la pravice nastopiti na odprtem

državnem prvenstvu. Enako se je 
zgodilo z zmagovalcem v moški 
konkurenci, Brežičanom Vidom 
Zevnikom.
O d tekačev iz mestne občine ve- 
lja izpostaviti 8. mesto Endreja 
G ö nterja (A K  Panvita) in 9. 
Borisa Kavčiča iz Murske Sobote, 
ki tekmuje za T S  Radenska. 
V  ženski konkurenci je bila 9.

Valentina Jerič (A K  Panvita), 
mesto za njo pa se je uvrstila Olga 
Flisar Holcman s Kroga, sicer tek- 
movalka A S Triglav. Omenjeni 
so iz mestne občine tudi najvišje 
uvrščeni v skupnem seštevku za 
pomurski pokal, Vrdjukova je p o- 
stala celo absolutna zmagovalka v 
ženski konkurenci.
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Z novim imenom do novih uspehov Geza Grabar

Kar polnih 42 let je trajalo, da so po- 

murski atleti, združeni v atletskem 

klubu s sedežem v Murski Soboti, 

tekmovali pod imenom Pomurje. S 

sponzorsko pogodbo v začetku leta 

pa se je klub preimenoval v ime glav- 

nega pokrovitelja.

Morda je prav sprememba imena 
botrovala, da je več kot 50-članski 
športni kolektiv prav v letošnjem 
letu zabeležil enega svojih najve- 
čjih uspehov, saj je iz natančno iz- 
delane klubske statistike razvidno,

da je kar 16 at l tov in adetinj letos 
poseglo po odličjih na prvenstve- 
nih in pokalnih tekmovanjih na 
nacionalni ravni. Omenjenih 16 
atletov, od katerih jih je natanko 
polovica v različnih starostnih 
kategorijah -  od  pionirjev do 
članov, državnih reprezentantov, 
je namreč letos osvojilo vsega spo- 
štovanja vrednih 51 odličij.
M ed njimi sta s po sedm im i 
m edaljami daleč najuspešnejša 
atleta m lajša m ladinca Davor 
Gregorinčič, ki tekmuje na sre- 
dnjih, in Matej Fujs na srednjih

in daljših progah. Med atletinja- 
mi pa je najuspešnejša pionirka na 
srednjih progah Urška Martinec. 
Prvi je varovanec trenerja Tiberija 
Lebarja, Fujs varovanec Janeza 
Kovača, Martinčeva pa Andreja 
Brinarja. Prav Lebar poleg  
Gregorinčiča trenira še kopico 
drugih trofejnih atletov in atle- 
tinj: Davida Horvata, Tino Jureš, 
Urško Jelenovec, Katjo Vrdjuka, 
A njo Benko, Sandro Prelog in 
Rebeko Matečko. Kovačev varova- 
nec pa je ob že omenjenem Fujsu 
tudi Aleš Zver. Ostala trenerja v 
klubu, Andrej Brinar in Radoslav 
Jokanovič, med drugim trenira- 
ta tudi atlete, ki so letos osvajali 
odličja na tekmovanjih državne- 
ga nivoja. Brinar trenira Urško 
M artinec, Gregorja Bakana in 
Gregorja Bunderlo, Jokanovič pa 
Denisa Hamlerja, Robija Krefta 
in Gregorja Vinčeca.
V  klubu, ki ga kot predsednik

že nekaj let uspešno vodi Štefan 
Martinec, so bili letos gostitelji 
kar nekaj odmevnih tekmovanj: 
ob mednarodnem zimskem krosu 
in atletskem mitingu Priložnost 
za mlade so organizirali tudi dr- 
žavno prvenstvo v mnogobojih za 
mlade atlete ter nedavno še držav- 
no prvenstvo v cestnem teku na 
10 km.
V  klubu se zavedajo, da bi za še 
večjo popularizacijo kraljice špor- 
tov bila potrebna tudi tekmova- 
nja na državnem nivoju v članski 
konkurenci. Zal jim  tega atletska 
infrastruktura, ki zaradi prostor- 
ske stiske pri O Š I ni mogla biti 
zgrajena po standardih Atletske 
zveze Slovenije, ne omogoča, upa- 
jo pa, da bo mesto Murska Sobota 
v doglednem času dobilo sodoben 
osemstezni atletski stadion, kate- 
rega notranji krog bo v predpisani 
dolžini 400 m.
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Reševanje v blokovskem
naselju Lendavska 19-25

G eza  G rabar

V okviru aktivnosti v mesecu okto- 

bru, ki je na državni ravni že vrstol

et razglašen kot mesec varstva pred 

požari, sta Občinski štab za Civilno 

zaščito Mestne občine Murska Sobota i

n gasilska zveza mestne občine ko- 

nec meseca pripravila zaključno pre- 

verjanje usposobljenosti sil zaščite, 

reševanja in pom oči. Usposabljanja 

se je udeležilo okrog 150 pripadnikov 

različnih služb sistema, potekalo paj

e v blokovskem naselju oziroma na 

stanovanjskih objektih na Lendavski 

ulici 19-25 v Murski Soboti.

Usposabljanje je zajemalo vrsto 
aktivnosti: gašenje požara v naj- 
višjem nadstropju Lendavske ul. 
23, reševanje stanovalcev z višin 
z avtolestvijo, spustnico, vskočno 
blazino in z vrvno tehniko, pre- 
črpavanje nevarnih snovi, evaku- 
acijo in zaklanjanje stanovalcev v 
zaklonišče osnovne zaščite, iskanje 
pogrešanih z reševalnimi psi in s 
pomočjo tehničnih sredstev (ge- 
ofonom ), nudenje prve pom oči 
poškodovanim  in nam estitev 
stanovalcev, prizadetih zaradi ne- 
sreče. V  njej so se tudi letos uspo- 
sabljale enote in službe Civilne 
zaščite, gasilci iz društev mestne 
občine kakor tudi drugi reševalci, 
predstavniki podjetij, delavci me- 
stne uprave mestne občine, delavci 
Centra za socialno delo Murska 
Sobota in občani.
Kot je razvidno iz obsežnega na- 
črta usposabljanja enot in služb 
Civilne zaščite ter drugih elemen- 
tov sistema zaščite, reševanja in 
pomoči v mestni občini -  pripra- 
vil ga je poveljnik Stanislav Wolf, 
odobril pa župan Anton Stihec, 
so se tega dne ob občinskem štabu 
Civilne zaščite, službah za podpo- 
ro in za zaklanjanje ter enotah za 
tehnično reševanje, prve pomoči 
ter uličnih poverjenikov Civilne 
zaščite, ob gasilskih enotah osmih 
društev murskosoboške gasilke

zveze s svojimi tehničnimi vozili 
za gašenje in reševanje vključili še 
Enota reševalnih psov Maribor, 
predstavniki policijske postaje, 
centra za socialno delo, podjetij 
Komunala in FISA ter v skladu s 
potrebami usposabljanja tudi me- 
stna uprava in mestne četrti.
“S skupnim usposabljanjem vseh 
sil sistema zaščite, reševanja in 
pomoči v Mestni občini Murska 
Sobota smo obdelali vse m o- 
žnosti reševanja ob nesrečah v 
omenjenem blokovskem naselju. 
Om enjeno usposabljanje je na- 
daljevanje usposabljanja in pre- 
verjanja zmožnosti delovanja sil 
zaščite, reševanja in pom oči na 
posameznih večjih objektih in 
stanovanjskih kompleksih, kot sta 
to denimo pred dvema letoma bila 
Splošna bolnišnica Murska Sobota 
in lani stanovanjski objekt v Stari 
ulici,” je dejal poveljnik C Z  M O  
M urska Sobota Stanislav Wolf.

Dodal je, da so si tudi v omenje- 
nem celodnevnem usposabljanju, 
k i je zaradi raznolikosti aktivnosti 
pritegnilo pozornost številnih ob- 
čanov in drugih gledalcev, zastavili 
več ciljev: “D a bi bilo v reševalnih 
aktivnostih delovanje sil zaščite, 
reševanja in pom oči učinkovito, 
je bilo potrebno preveriti opremo 
in ugotoviti, ali je le-ta brezhib- 
na, popolna in ustrezna glede na 
zastavljene naloge. Naslednji cilj 
pa je bil preveriti in dopolniti zna- 
nje pripadnikov Civilne zaščite ter 
drugih sil zaščite, reševanja in p o - 
moči za izvajanje reševalnih aktiv- 
nosti. Pri tem je bilo pomembno 
tudi poznavanje objektov, iz kate- 
rih se je reševanje ljudi in premo- 
ženja izvajalo na več načinov.”
Po prvih ocenah s samega tere- 
na, ki jih je podal Stanislav Wolf, 
je omenjeno usposabljanje tudi 
letos lepo uspelo, saj se potrju- 
je že večkrat preverjena odlična
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uigranost vseh sestavov sistema 
zaščite, reševanja in pom oči na 
nivoju mestne občine. Pri tem je 
poveljnik murskosoboške Civilne 
zaščite dodal še, da bo v bodoče 
potrebno najti načine za dosle- 
dnejše vključevanje stanovalcev 
in občanov na območjih usposa- 
bljanja, saj je samo usposabljanje 
prioritetno tudi temu namenjeno. 
Nenazadnje pa se v preventivno 
delovanje (ureditev objekta, zago- 
tavljanje skupne zaščitne in reše- 
valne opreme, prehodnost evaku- 
acijskih poti ...) morajo vključiti 
upravljavci objektov, da se ne bo 
dogajalo, da posamezni reševalni 
segmenti preventive niso urejeni.

Mnenje poveljnika sta delila tudi 
predsednik ozirom a poveljnik 
gasilske zveze Stefan Barbarič in 
Franc Olaj. Slednji je bil v akcijo 
tudi aktivno vključen.
Sicer pa to ni bilo edino uspo- 
sabljanje pripadnikov Civilne 
zaščite, članov gasilskih društev 
in organizacij v letošnjem letu. 
Usposabljanja, priprave in pre- 
verjanja na različnih nivojih in v 
različnih sestavih potekajo skozi 
vse leto. Spomnimo: že februarja 
je bilo izvedeno preverjanje dose- 
gljivosti vseh sodelujočih v sistemu 
zaščite, reševanja in pomoči; mar- 
ca je bilo dopolnilno usposabljanje 
vodij ekip prve pomoči Civilne za-

ščite; junija so ekipe prve pomoči 
Nemčavci, Satahovci in Bakovci 
sodelovale na regijskem prever- 
janju usposobljenosti v Murski 
Soboti. Ekipa Nemčavcev je tam 
zasedla prvo mesto in se uvrstila na 
državno preverjanje v Novi Gorici. 
O b regijskem preverjanju je bilo 
izvedeno tudi usposabljanje teh- 
nično-reševalne enote za reševanje 
z višin s spustnico. Poleg pregledov 
enot v gasilskih društvih so društva 
junija imela še občinsko tekmova- 
nje v Nemčavcih, najboljši pa so se 
udeležili regijskega tekmovanja v 
Križevcih na Goričkem oziroma

na Srednji Bistrici. Enote članice B 
Prostovoljnega gasilskega društva 
Černelavci ter pionirke in m la- 
dinci iz Rakičana se bodo zaradi 
visokih uvrstitev prihodnje leto 
udeležili državnega tekmovanja. 
Sicer pa aktivnosti na področju za- 
ščite, reševanja in pomoči nikoli ne 
zamrejo. V treh tednih po usposa- 
bljanju bo treba opraviti temeljito 
analizo, ki bo predstavljana tudi 
županu. Nadaljevati pa bo treba 
še z aktivnostmi priprav za nada- 
ljevanje usposabljanj v zimskem in 
pomladanskem času.
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NAGRADNA KRIŽANKA

Geslo križanke, svoje ime in priimek ter naslov nam pošljite do 
5. decembra 2007 na naslov:

Mestna občina Murska Sobota 
Kardoševa 2 
9000 Murska Sobota 
s pripisom: Za križanko

N agrada za križanko ie: B U D IM P E ŠT A  V  P R A Z N IČ N E M
VZDUŠJU, 2 2 .  12. iz Murske Sobote
Nagrado poklanja turistična agencija Sonček.

Nagrajenec križanke iz prejšnje številke:
Vera Miholič, Lendavska ulica 8, 9000 Murska Sobota 

Žreb je  potekal j  vno v studiu K an ala 10.

g lasilo: SOBOŠKE NOVINE izdaja: MESTNI SVET ustanovitelj MO MURSKA SOBOTA, Kardoševa 2,

9000  Murska Sobota člani izdajateljskega odbora: ANTON ŠTIHEC, JOŽE CASAR, mag. MARJAN GUJT, 

GEZA KIŠFALVI, NIKOLAJ MIRAN LANŠČAK, DARKO RUDAŠ, DAVOR ŠKORJANEC, DEZIDER ŠOOŠ, 

DANIJELA ŽITEK

naslovnica: TANJA ZRINSKI odgovorna urednica: BRIGITA BAVČAR jezikovni pregled: RAJKO MARINIČ 

oblikovanje: INQUA, d. o. o., grafična priprava in tisk: TISKARNA KLAR, ANTON KLAR, s. p. 

naklada: 7000  izvodov

SOBOŠKE NOVINE prejemajo gospodinjstva v mestni občini 15. v mesecu brezplačno.
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Moj Mobi. 
Moji prijatelji.

kako lahko Jože vedno zmaga, če še kart ne zna pravilno držati.
Kakšno srečo ima ... No, kljub temu da sem vse partije izgubil, je  bilo po štirinajstih 
dnevih Bogdana in Jožetl  epo spet videti. Malo smo obrali politike, : (  “prodali” nekaj 
nogometašev, ena dva kupili, se zmenili vse za nazaj in vse za naprej, pa še narezek je 
bil prva liga! Potem m e je  poklicala Marija. “Večerja,” je  rekla. Ajajaja, težave. Zvečer sem
se še enkrat slišal z Bogdanom.


